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La tercera edició de l’Arenal Sound va posar el punt fi-
nal la nit del dia 5 d’agost amb els últims concerts i va 
deixar pas a la recollida d’efectes i tornada a casa dels 
milers de sounders que han convertit esta cita en una 
de les més importants a escala nacional i internacional 
en tan curt recorregut de temps.

Segons l’organització, han sigut 265.000 els assistents 
que, de forma acumulada, han gaudit d’aquest Arenal 
Sound 2012 entre els quatre dies de festival i els dos 
de benvinguda, deixant una repercussió econòmica 
estimada a Borriana inicialment en més de dotze mi-
lions d’euros. Per a determinar aquesta última dada, 
l’empresa promotora de l’esdeveniment ha contrac-
tat una auditoria amb una empresa especialitzada de 
prestigi internacional perquè certifique amb major 
exactitud l’impacte en xifres d’aquesta tercera edició. 

Al marge de les grans xifres, s’estima que el dissabte 
4 va ser la jornada de major afluència de visitants al 
recinte de concerts.

La tercera edició de l’Arenal Sound ha corregit molts 
dels defectes provocats l’any passat per l’al·luvió 
d’assistents i unes infraestructures i serveis insufi-
cientment dimensionats. 

Així, gràcies al treball conjunt de l’organització i de 
l’Ajuntament, així com de totes les parts implicades, 
s’ha aconseguit una notable millora en les condicions 
en què han romàs els sounders a Borriana durant la 
celebració del festival, principalment amb la creació 
d’una segona zona d’acampada a Jardins de Malva-
rosa, la important reducció de la principal a l’Arenal, 

ARENAL SOUND TANCA AMB UN ACUMULAT DE 265.000 
ASSISTENTS I MÉS DE 12 MILIONS D’IMPACTE ECONÒMIC

la reducció del calendari de l’esdeveniment, el servei 
de transports Arenal Transfer, el nombre més gran de 
dutxes i vàters, els grans aparcaments habilitats, així 
com l’ampliació del recinte de concerts, entre altres 
canvis respecte a l’edició de 2011.

No obstant això, queden punts per corregir amb vista 
a la pròxima edició. Els dos més importants, la forma 
de recollir la polsera i intentar evitar les llargues cues 
que es van produir el primer dia. L’objectiu és, segons 
va manifestar el director del festival, David Sánchez, 
“copiar el sistema que utilitzen altres festivals i situar 
el termini d’espera en tres hores”. D’altra banda, el 
canvi de càmping per als sounders que ho sol·licitaven: 
“Va ser una cosa que vam fer per ajudar els assistents, 
però ha sigut un error. Vam poder canviar 400 persones 
perquè estigueren amb els seus amics, però, si no ho 
arribem a tallar, al final tots haurien acabat al càmping 
de l’Arenal. L’any que ve no es donarà esta opció.”

Arenal Sound s’ha desenvolupat sense incidències 
destacables i els milers de fidels al festival han vibrat 
amb les festes que cada dia han tingut lloc a la piscina 
del Beach Club, concerts i directes espectaculars de 
més de cent artistes, festes amb vaixell i una infinitat 
d’activitats que han convertit el recinte en una autèn-
tica festa durant sis intenses jornades. Tots i cada un 
dels artistes que han passat pels escenaris de l’Arenal 
Sound han deixat un record inesborrable per als soun-
ders i algunes bandes han confessat en els seus comp-
tes oficials de Twitter o Facebook que han fet els mi-
llors concerts de la seua vida a Borriana.
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L’alcalde, José Ramón Calpe; la regidora delegada del 
festival, Ana Montagut, i el director de l’Arenal Sound, 
David Sánchez, van comparéixer davant dels mitjans de 
comunicació la vesprada del diumenge 5 a fi d’oferir 
una roda de premsa de balanç de la tercera edició.

El primer edil va obrir el torn de paraula per desta-
car l’esforç de l’organització enguany i les millores 
respecte a l’edició de 2011, “quan es va constatar un 
creixement espectacular”, si bé va aclarir que l’Arenal 
Sound, amb només tres edicions, “és un festival molt 
jove i cada any sorgeixen nous serrells per corregir”.

José Ramón Calpe va valorar l’absència d’incidents 
destacables amb un nombre d’assistents notablement 
superior al de la població de Borriana i va atribuir este 
fet, entre altres motius, a la creació de dues zones di-
ferenciades d’acampada i la reducció en superfície de 
la de l’Arenal, “que han permés descongestionar este 
front marítim”.

Per la seua banda, David Sánchez va agrair el compro-
mís de l’Ajuntament amb el festival i va advocar per 
continuar millorant amb vista a la quarta i posteriors 
edicions: “Entre tots hem treballat molt dur en tots els 
aspectes perquè este tercer Arenal Sound fóra molt 
millor per als assistents i crec que ho hem aconseguit”. 
Sánchez també va demanar comprensió davant dels 
errors, “perquè és un projecte molt jove”, i va animar 
els sounders a proposar idees i solucions de millora 
per a tenir en compte i sumar-les a les que plantege la 
mateixa organització i l’Ajuntament.

L’edil delegada de l’esdeveniment en el consistori, 
Ana Montagut, va voler agrair als veïns de Borriana 
l’hospitalitat, la cordialitat i la paciència que van tenir 

“SOM UN FESTIVAL MOLT 
JOVE I EL NOSTRE OBJECTIU 
ÉS CONTINUAR MILLORANT”

amb els sounders durant la seua celebració, “així com 
el comportament pacífic i exemplar dels assistents. És 
temps de prendre nota de tots els suggeriments per a 
millorar amb vista a l’any que ve i també de tot el que 
hem observat i que pot esmenar-se a fi de construir 
entre tots el millor festival del món”.

Montagut també va tenir paraules d’agraïment per als 
responsables de l’organització, així com per als com-
panys de la corporació municipal.

Quant a l’impacte econòmic del festival, sense apor-
tar xifres concretes, l’alcalde va traslladar l’evidència 
que els comerços, terrasses, caixers automàtics, es-
tabliments de qualsevol tipus han fet l’agost i va fer 
referència al nombre cada vegada més gran de pisos i 
apartaments llogats als sounders.

Allau del primer dia per les acreditacions

El director del festival, David Sánchez, va respon-
dre a preguntes dels periodistes que les principals 
queixes en esta tercera edició van estar motivades per 
l’arribada massiva d’assistents del primer dia i fins i tot 
la jornada anterior, per a ser els primers a acreditar-
se i triar el càmping més pròxim al recinte de concerts, 
a més d’optar als viatges gratuïts en el vaixell que re-
galava l’organització als 6.000 primers.

Sánchez va admetre que es van veure desbordats i que 
no van preveure esta resposta massiva, “com tampoc 
les altes temperatures d’aquell matí”, i va comparar la 
situació amb les cues que pot generar un derbi futbo-
lístic entre Barça i Madrid.

Segons el director del festival, van ser 27.000 els soun-
ders acreditats el primer dia, la qual cosa va obligar 
a un esforç extra per part de l’organització, “i hem 
d’estudiar el procés amb vista a l’any que ve perquè 
podem evitar-ho i millorar. Continuarem aprenent i 
corregint distints aspectes cada any, com hem demos-
trat”.
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Quant a l’elecció de la zona d’acampada i a la prioritat 
de molts assistents per la de l’Arenal, “vam optar ini-
cialment per donar dret a tots a poder entrar al càm-
ping que volgueren, però no va funcionar perquè en un 
espai menor que l’any passat teníem 42.000 persones”, 
va manifestar David Sánchez.

“Hem de tenir infraestructures per a tots i la base 
és l’acampada, perquè els sounders estiguen còmo-
des, confortables i segurs; a més d’oferir amplis 
aparcaments i un recinte de concerts amb totes les 
condicions”, va assenyalar Sánchez, el qual no des-
carta que el festival puga continuar creixent en nom-
bre d’assistents, encara que de moment la prioritat 
és garantir la cobertura per a una afluència com la 
d’enguany, “i només si millorem fins on creiem que po-
dem fer-ho, podem plantejar-nos créixer”.

L’alcalde va valorar el funcionament del servei 
d’autobús Arenal Transfer, així com el fet que molts as-
sistents arribaren a Borriana en transport públic. “Això 
ha evitat un major col·lapse.”

El primer edil també es va referir al substancial avanç 
que ha suposat acurtar la duració del festival, “així com 
el fet que les festes prèvies no hagen molestat, per la 
seua ubicació, els veïns”.

Neteja i higiene

El director del festival, David Sánchez, a preguntes 
sobre la ubicació dels banys portàtils en el recinte de 
concerts, va exposar que el problema no ha estat el 
nombre de banys, molt superior al de 2011, “sinó que 
hi ha gent que, per comoditat, fa les seues necessitats 
on vol. Hem visitat altres festivals i hem vist el que fan 
per a després implantar-ho ací. No som una excepció.”

Quant a l’absència de contenidors al recinte de con-
certs, David Sánchez es va mostrar partidari d’estudiar-
ne la implantació, “és una cosa que tenim pendent 
d’estudi, a pesar del problema de seguretat que plan-
teja l’entrada de camions al recinte de concerts”. En 
canvi, segons va explicar, el servei de recollida de fem 
a les zones d’acampada, així com la neteja de banys, va 
ser constant i va aconseguir evitar problemes com els 
de l’any passat.

Sánchez també es va referir al sistema de seguretat, 
“que enguany ha sigut més estricte, amb escorcolls 
més exhaustius, la qual cosa requereix més temps, 
però hem ampliat els carrils d’entrada i vam advertir 
els sounders que no havien d’esperar a última hora per 
a accedir al recinte de concerts, sinó amb un mínim de 
tres hores d’antelació a les actuacions musicals”.
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L’organització del Festival Internacional de Música 
Arenal Sound va anunciar el passat dia 4 de setembre 
en el seu compte oficial de Twitter que l’any que ve hi 
haurà dos centres d’acreditacions independents, l’un 
al costat del càmping de Jardins de Malva-rosa i l’altre 
al costat del de l’Arenal.

A més, cada sounder haurà de seleccionar la zona 
d’acampada en què preferisca instal·lar-se en el mo-
ment d’adquirir l’entrada, de manera que l’organització 
tindrà un major control sobre l’aforament de cada 
càmping i això facilitarà també que els assistents acu-
disquen directament a recollir les acreditacions i mun-
tar les seues tendes en les seues respectives zones.

ARENAL SOUND 2013 SE CELEBRARÀ DE L’1 AL 4 D’AGOST 
I COMPTARÀ AMB DOS PUNTS PER A LES ACREDITACIONS

La regidora delegada del festival Arenal Sound a 
l’Ajuntament, Ana Montagut, va informar el dia 6 d’agost 
de l’ampli dispositiu de neteja que es va iniciar en aca-
bar el festival per tornar al seu estat original tant els 
espais públics com les zones d’acampada al tancament 
de la tercera edició de l’ Arenal Sound, en la qual s’han 
batut tots els rècords d’assistència, superant fins i tot 
el Festival Internacional de Benicàssim (FIB).

Segons va detallar Montagut, les brigades de neteja van 
actuar des del dilluns 6 al matí a l’avinguda de la Me-
diterrània abans de passar a la vesprada a l’avinguda 

Aquestes són algunes de les primeres novetats fetes 
públiques de la quarta edició, de la qual ja es coneixen 
també les dates: de l’1 al 4 d’agost de 2013.

Un dels aspectes que encara no ha transcendit és com 
afectarà la pujada de l’IVA del 8 al 21 per cent aplica-
ble als productes i serveis culturals, entre els quals 
s’engloba el festival Arenal Sound. 

El director de l’esdeveniment, David Sánchez, es va re-
ferir a aquesta pujada en la roda de premsa de balanç 
d’aquesta tercera edició i no va ocultar que afectarà 
“moltíssim”, “tot i que encara no sabem com repercu-
tirà en el preu dels abonaments”, va manifestar.

UNA NETEJA INTENSIVA 
TORNA ELS TERRENYS AL SEU 
ESTAT INICIAL EN POCS DIES

de Cañada Blanch, al costat del càmping de Jardins de 
Malva-rosa, una vegada esta va quedar aclarida de ve-
hicles després de la marxa dels sounders. La neteja de 
la calçada i les voreres, la va completar una màquina 
agranadora i un camió cisterna.

Estes tasques van continuar els dies següents en tots 
els carrers de la zona marítima, sobretot en aquells 
que han sigut més utilitzats pels sounders per a ac-
cedir al recinte de concerts i a les àrees d’acampada.

La regidora delegada del festival va informar que a les 
14.00 hores del dilluns 6 d’agost cap sounder romania 
als càmpings de l’Arenal o Jardins de Malva-rosa. Va 
ser en eixe moment en què van entrar 30 persones de 
la brigada de neteja en el primer a fi de retirar manual-
ment totes les deixalles que encara s’acumulaven en 
este recinte, abans de passar a la zona d’acampada al 
costat del Grau.



La Policia Local de Borriana va fer públic el full de ser-
veis de l’operatiu desplegat entre els dies 30 de juliol 
i 6 d’agost –ambdós inclosos- amb motiu de la terce-
ra edició del Festival Internacional de Música Arenal 
Sound, que reflecteix que un acumulat de 498 policies 
locals han hagut d’atendre 131 emergències, principal-
ment les ocasionades per les llargues cues i la gran 
afluència de públic coincidint amb l’obertura de portes 
de l’envelat d’acreditacions el dia 31.

Va ser precisament en eixa jornada quan es van comp-
tabilitzar el 66% de les assistències sanitàries del fes-
tival, amb 73 enfront de les 110 totals, relacionades 
amb caigudes, talls i esvaïments. A més, entre els ser-
veis mèdics registrats per la Policia Local durant tot 
l’operatiu, 4 es van prestar per accident de trànsit i 12 
per embriaguesa.

En matèria de trànsit i seguretat vial, la Policia Local 
ha interposat 263 denúncies, amb 160 serveis de grua, 
mentre que quant a accidents s’han registrat un total 
de 21, la majoria sense ferits (13). El cos local va rea-
litzar un total de 365 controls de trànsit, especialment 
entre els dies 31 de juliol i 5 d’agost, amb una mitjana 
diària entre 55 i 59.

Quant a seguretat ciutadana, l’estadística de la Poli-
cia Local comptabilitza únicament dos atestats i dues 
detencions, així com 9 denúncies i 90 identificacions. 
La Policia Local, en la seua tasca administrativa, ha 

EL FESTIVAL REGISTRÀ EL 66 % DE LES ASSISTÈNCIES 
SANITÀRIES EL PRIMER DIA PER LES LLARGUES CUES

interposat també dues denúncies per venda ambulant 
il·legal.

En la sala de comunicacions es van rebre 421 reque-
riments de serveis, majoritàriament per actes incívics 
relacionats amb estacionaments indeguts (270) i tan 
sols 13 reclamacions per sorolls del festival. Altres 
queixes per actes incívics van ser per música en vehi-
cles, botellón o crits (30), per robatoris, furts i danys 
a la propietat (35), per baralles, altercats i actes van-
dàlics (19) o per incidències a la platja (16).

A la vista d’esta estadística oficial, i atenent la quantitat 
d’assistents de l’Arenal Sound enguany –una mitjana 
de 50.000 diaris, superant en la seua tercera edició el 
FIB-, la regidora de Seguretat Ciutadana, Esther Pa-
llardó, ha expressat la seua satisfacció pel baix nom-
bre d’incidències i pel gran treball i compromís de la 
Policia Local de Borriana. En este sentit, ha felicitat 
tots els agents i comandaments per la seua professio-
nalitat i l’eficiència del dispositiu.

A més, també ha agraït el comportament exemplar de-
mostrat molt majoritàriament pels milers de sounders 
que han acudit a esta macrocita musical. “Tot això ha 
servit perquè este esdeveniment i tot el que ha com-
portat transcorreguera amb normalitat. La Policia 
Local, d’acord amb les seues competències, ha fet un 
molt bon treball i tots hem de felicitar-nos”.

ESPECIAL ARENAL SOUND
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BORRIANA FINALITZA LA RENOVACIÓ DE LA XARXA 
D’AIGUA A LA TANDA DUES SETMANES ABANS DEL PREVIST

L’agilitat i eficiència en els treballs, així com la presèn-
cia de fins a 15 operaris per torn, van fer possible 
avançar la data de finalització de les obres de renova-
ció de la xarxa d’aigua potable en el principal eix co-
mercial de Borriana, el carrer de la Tanda, iniciades el 
16 de juliol i que acabaran este divendres 10 d’agost, 
dues setmanes abans del que s’havia previst.

L’alcalde, José Ramón Calpe, i el regidor de Via Públi-
ca, Javier Perelló, van visitar les obres el dia 3 d’agost, 
guiats per Rafael Lahuerta, enginyer responsable a 
Borriana de l’empresa Facsa, concessionària del ser-
vei d’aigua potable de la ciutat.

Tant Calpe com Perelló, així com la regidora de Come-
rç, Mercedes Giménez, van transmetre la seua felici-
tació a Facsa per la rapidesa aconseguida, que també 
ha deixat gratament sorpresos els comerciants d’este 
vial, que inicialment van témer la repercussió que esta 
actuació podia haver tingut en plena època de rebaixes 
estival.

El mal estat de la xarxa d’aigua a la Tanda, que comp-
tava amb una única canonada de fibrociment de 50 
mil·límetres que només s’alimentava per un extrem 
i que acabava en tap pel contrari, feia urgents estes 

obres en haver provocat ja nombrosos problemes i 
talls, a més d’oferir una pressió molt baixa per l’estat 
en què es troben les connexions de plom, molt degra-
dades i amb múltiples microfissures de difícil repara-
ció.

José Ramón Calpe va raonar que el fet que Borriana 
fóra un dels primers municipis de la província amb xar-
xa d’aigua potable fa que esta siga la més envellida en 
alguns punts, si bé el Pla de millora d’infraestructures 
hidràuliques de Borriana –iniciat en 2005- sumarà al 
terme de 2012 més de 30 quilòmetres de canonades 
renovats. L’alcalde va valorar la importància de conti-
nuar este Pla a pesar de les dificultats econòmiques, 
“perquè no podem permetre que hi haja encara zones 
amb greus problemes de pèrdues i hem d’atendre eixa 
necessitat de renovació”.

A la Tanda, els operaris han actuat per trams i han obert 
estretes rases –fent coincidir la seua amplària amb la 
dels taulells que pavimenten el vial- i el pla de treball 
ha permés en molts trams obrir la rasa, instal·lar les 
noves canonades, tapar i tornar a pavimentar fins i tot 
el mateix dia.

Les obres de renovació han permés substituir l’antiga 
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canonada de fibrociment de 50 mil·límetres, que dis-
corria pel centre de la calçada, per dues noves con-
duccions de polietilé de 90 mil·límetres davall de cada 
vorera, escurçant així la longitud de les connexions, 
que són els punts en què es localitzen la majoria 
d’incidències.

La nova configuració de la xarxa instal·lada a la Tan-
da és de tipus mallada, de manera que cada abo-
nat s’alimenta des de dos o més punts. També 
s’aconsegueix millorar la qualitat de l’aigua, augmen-
tar el cabal disponible i aconseguir una pressió molt 
més estable.

A més, s’ha instal·lat un comptador DN-100 en la ca-
nonada principal, la qual cosa permetrà crear un nou 
sector hidromètric i comptabilitzar d’esta manera 
l’aigua injectada en diverses illes i estudiar l’evolució 
del consum per a identificar possibles avaries.

Les obres es van iniciar amb la renovació als carrers de 
Juan Bautista Tejedo Beltrán i Francesc Roca i Alcaide, 
i posteriorment en el tram de Sant Victorià al costat del 
Mercat Municipal.

Ja a la Tanda, els treballs van començar a la vorera 
contrària al Mercat, en el tram entre la plaça de la Mer-
cé i el carrer de Francesc Roca i Alcaide; van continuar 
en el mateix costat entre este vial i el Pla i, finalment, 
l’última fase executada s’ha centrat en tota l’altra vore-
ra, entre el Mercat i el Pla.

Esta actuació s’emmarca en la fase 15 del Pla de mi-
llora d’infraestructures hidràuliques de Borriana, i 
dins de la qual s’ha executat la renovació de la xarxa a 
l’entorn del c/ Vinaralls, als carrers de Bisbe Lluís Pé-
rez, Sant Bru i diversos trams al c/ Illes Columbretes. 
L’últim vial que es renovarà enguany és el carrer de 
Santa Anna, actualment en execució i que també van 
visitar Calpe, Perelló i Lahuerta divendres passat.

Esta fase, amb un pressupost aproximat (IVA inclòs) de 
500.000 euros, preveu la instal·lació de 2.800 metres 
lineals de canonades de polietilé, de diàmetres entre 
75 i 160 mil·límetres; la substitució de 360 connexions 
domiciliàries, la instal·lació de 53 vàlvules de compor-
tes, així com la col·locació de 10 boques d’incendi i 34 
més de reg.
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BURRIANA INAUGURARÁ EL 
PAYÁ CON LA EXALTACIÓN DE 
LAS REINAS EN NOVIEMBRE
El alcalde, José Ramón Calpe; el concejal de Cultura, 
Enrique Safont; los ediles Juan Granell y Ana Montagut 
y el técnico municipal de Cultura, Rafael Marañón, visi-
taron el pasado día 30 de agosto las obras de reforma 
integral del Teatro Payá acompañados por Mario Pina-
zo, responsable del proyecto en la empresa Dragados, 
adjudicataria de la intervención y junto a otros técnicos 
a cargo de la obra.
Los trabajos avanzan a buen ritmo después de que la 
empresa decidiera retomarlos a mediados de julio tras 
cobrar los meses de atrasos adeudados por la Genera-
litat Valenciana en certificaciones sin abonar.
La reforma integral del Teatro Payá se encontraba ya 
muy adelantada antes del parón, pero la adjudicataria 
ha pisado el acelerador para tener terminado el teatro 

lo antes posible y, para ello, ha puesto a trabajar a un 
buen número de operarios para rematar la obra.
Mario Pinazo aseguró a los representantes municipa-
les que el teatro estará listo para el mes de octubre, “y 
desde luego para los actos de exaltación de las reinas 
falleras de 2013”, previstos en noviembre.
Este será el acto inaugural del nuevo Teatro Payá, se-
gún confirmó el alcalde, José Ramón Calpe, ya que la 
preparación del escenario y los trabajos previos des-
aconsejan la organización de otro evento teniendo en 
cuenta los plazos de la obra.
Los burrianenses que asistan a estas exaltaciones po-
drán ver unas instalaciones culturales que han respe-
tado el hueco, dimensiones y distribución del patio de 
butacas, revestido en sus paredes laterales por pane-
les de madera para mejorar la acústica, y que incluyen 
junto a la caja escénica las pinturas murales dedicadas 
al cine y al teatro, obra del artista valenciano Vicente 
Melió y que han sido conservadas, restauradas y resti-
tuidas en su lugar por la empresa adjudicataria.
Todo el techo de la sala está pintado de un color azul 
intenso, así como el escenario y su caja, que totalmen-
te pintada de negro, ha sido adaptada y equipada de 
acuerdo a las necesidades de un teatro moderno para 
permitir cualquier espectáculo.
La instalación eléctrica está finalizada y únicamente 
queda terminar la climatización, para la que se han 
abierto unos conductos en el patio de butacas. Una vez 
estos trabajos finalicen, se procederá al entarimado de 
la sala y la posterior colocación de los asientos, tanto 
en la platea como en el anfiteatro superior, que ha sido 
reforzado estructuralmente.
Los operarios también trabajan en la finalización del 
‘hall’ de entrada y de todas las salas técnicas.
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El Sr. Alcalde Presidente del Ayuntamiento de Burriana, HACE SABER:

Que en sesión celebrada el día 9 de julio de 2.012 la Junta de Gobierno de este Ayuntamiento adoptó, 
entre otros, acuerdo referido a la aprobación de Padrones Fiscales del 2012 en los siguientes términos:

PRIMERO. Determinar que el tipo de gravamen del Impuesto sobre Bienes Inmuebles de Naturaleza 
Urbana del ejercicio 2012, tras la aplicación de lo dispuesto en el art. 8 del Real Decreto-Ley 20/2011, 
de 30 de diciembre, de medidas urgentes en materia presupuestaria, tributaria y financiera para la 
corrección del déficit público, quedará fijado en el 1,023%.

SEGUNDO. Aprobar los siguientes Padrones Fiscales del Ejercicio 2.012: 
 - Impuesto sobre Bienes Inmuebles de Naturaleza Urbana 2.012
 - Impuesto sobre Bienes de Características Especiales 2.012
 - Impuesto sobre Bienes Inmuebles de Naturaleza Rústica 2.012
 - Impuesto sobre Actividades Económicas 2.012

Según lo acordado la duración del período de cobro de los recibos correspondientes a los padrones 
referenciados, así como su forma de cobro, quedó establecida como sigue:

a) EN PERIODO VOLUNTARIO: Del 15 de septiembre de 2.012 al 5 de diciembre de 2.012, ambos inclu-
sive, todos los días hábiles en cualquiera de las oficinas de las entidades colaboradoras CAJA RURAL 
SAN JOSE DE BURRIANA, CAJA DE AHORROS Y PENSIONES DE BARCELONA “LA CAIXA”, BANCO BIL-
BAO VIZCAYA ARGENTARIA “BBVA” e IBERCAJA, previa presentación en las mismas del documento de 
pago expedido por el Ayuntamiento de Burriana, el cual será remitido al domicilio del obligado (sin que 
tal envío suponga notificación de la liquidación) o podrá ser recogido en el SERVICIO MUNICIPAL DE 
RECAUDACIÓN ubicado en la planta baja  del Ayuntamiento de esta localidad. 
Para los recibos domiciliados se fija un cargo en cuenta de la mitad de la cuota líquida plasmada en 
padrón el día 20 de septiembre de 2.012 y un segundo cargo por la cuota diferencial (cuota líquida de 
padrón bonificada en un 1% -hasta 10 €- menos el importe satisfecho en el primer cargo) en fecha 21 
de noviembre de 2.012. Si por causas imputables al interesado no se hiciera efectivo el importe del 
primer cargo domiciliado, se perderá el derecho a la bonificación, procediendo a requerir el importe 
íntegro de la deuda en el segundo cargo.

El citado documento sólo tendrá el carácter de justificante de pago cuando esté sellado por alguna de  
las citadas Entidades Bancarias.

b) EN PERIODO EJECUTIVO: transcurrido el plazo en periodo voluntario sin haber hecho efectivo el 
pago, se iniciará el procedimiento de apremio, incrementándose la deuda con el recargo, intereses de 
demora, costas y gastos que se originen.

Lo que se hace público para general conocimiento y notificación a los interesados, con indicación de 
que los citados padrones se hallan expuestos al público en el Área Económica por período de quince 
días a contar desde el día de la publicación del presente anuncio en el Boletín Oficial de la Provincia,  
conforme a lo dispuesto por art.102.3 de la 58/2003, de 17 de diciembre, General Tributaria, art. 12 del 
Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley de  
Haciendas Locales, y art. 70 de la Ordenanza Fiscal General de Gestión, Inspección y Recaudación de 
los Ingresos de Derecho Público del Ayuntamiento de Burriana.

De conformidad con lo dispuesto en el art. 14 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, por 
el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley de  Haciendas Locales, contra las liquidaciones incor-
poradas  en  los citados padrones, podrá interponerse recurso de reposición ante la Junta de Gobierno 
de este Ayuntamiento, en el plazo de un mes a contar desde la finalización del período de exposición 
pública indicado en el punto anterior, sin perjuicio de poder interponer cualquier otro que resultare 
procedente.

Burriana, a 9 de julio de 2.012

EL CONCEJAL DELEGADO DE HACIENDA
Fdo.: Juan Fuster Torres

ÁREA ECONÓMICA-INTERVENCIÓN
ANUNCIO
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HALLAN UN ESTANQUE Y UN VALIOSO CONJUNTO DE PINTURA 
MURAL EN EL YACIMIENTO ROMANO DE SANT GREGORI
El Servicio Arqueológico Municipal de Burriana, de-
pendiente de la Concejalía de Cultura, ha finalizado 
recientemente la campaña estival de excavaciones en 
el yacimiento de la villa romana de Sant Gregori, cuyo 
resultado más destacado ha sido el hallazgo de un es-
tanque rectangular de gran tamaño, aproximadamente 
de unos 20 metros de largo por 4 de ancho, que aún 
conserva parte de su sistema de desagüe e indicios de 
la pintura mural que lo recubriría. Se trata del ejem-
plar mejor conservado de la provincia de Castellón y el 
único de su forma, según apunta el arqueólogo muni-
cipal y responsable de las excavaciones, José Manuel 
Melchor, quien cree que formaría parte del patio inte-
rior ajardinado en la zona residencial de la villa y que 
podría datarse en el siglo I después de Cristo.

Fruto de las distintas campañas en el yacimiento, es 
destacable el conjunto de pinturas murales recupe-
rado hasta el momento, “el más importante hasta el 
momento en nuestra provincia, a pesar de que sólo lle-
vamos el 15 % de la villa excavada”, afirma Melchor. 

La gran cantidad de materiales que está aportando la 
excavación podría duplicar los fondos actuales del Mu-
seo Arqueológico de Burriana, por lo que se está plan-
teando una ampliación puntual de la exposición per-
manente y del almacén.

También es notable la participación de alumnos de tres 
de las universidades valencianas (Universitat Jaume I 

de Castelló, Universitat Politècnica y Universitat de Va-
lència) que, sumando los 21 participantes en esta cam-
paña, ya superan los 100 a los largo de los dos años 
de campañas, incluidos alumnos extranjeros de Corea, 
China, Italia, Francia, Portugal o Grecia.

En la visita que realizaron recientemente al yacimiento 
el alcalde de Burriana, José Ramón Calpe; y los conce-
jales de Cultura, Turismo y Urbanismo (Enrique Safont, 
Belén Sierra y Juan Granell -respectivamente-) se ana-
lizaron las amplias posibilidades culturales y turísticas 
del mismo, una vez que está prevista la musealización 
de la parte más destacada de la villa, en la que -ade-
más del estanque y del patio- se ha encontrado la base 
de un monumento funerario, y en próximas campañas 
se exhumarán las termas de las que ya han aparecido 
indicios.
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AUTORIZAN LA CONSTRUCCIÓN DE UNA NUEVA SUBESTACIÓN 
ELÉCTRICA CON UNA INVERSIÓN PREVISTA DE 11 MILLONES

La Conselleria de Economía, Industria y Comercio de 
la Generalitat Valenciana, a través de la Dirección Ge-
neral de Energía, ha autorizado la construcción de la 
subestación eléctrica de 220/20 kV ST Santa Pau, junto 
a este camino rural al Norte del término municipal de 
Burriana, que garantizará el suministro de futuros cre-
cimientos urbanos como Sant Gregori o Santa Bárbara, 
así como el de la población actual de la ciudad.

Esta nueva infraestructura eléctrica supondrá una in-
versión total de 10,86 millones de euros, de los que 
6,86 millones serán aportados por Iberdrola y los 4 
restantes por Red Eléctrica de España (REE).

Según explicó en agosto el director general de Ener-
gía de la Generalitat, Antonio Cejalvo, la finalidad de la 
nueva subestación es “dar respuestas a la saturación 
existente, hacer frente a los crecimientos de la deman-
da en la zona y atender los nuevos suministros tanto 
del sector residencial como industrial de la zona”.

“Con esta nueva infraestructura eléctrica se garantiza-
rá las necesidades de aumento de potencia y mejora de 
la calidad de suministro en este área”, añadió.

Asimismo, contribuirá a mejorar el mallado de la red 
de transporte, el apoyo a la distribución y la evacuación 

de la generación procedente de instalaciones de ener-
gías renovables.

Cejalvo hizo hincapié en que “la calidad del suministro 
se mejora mediante una generación suficiente y cerca-
na a los puntos de demanda y a través del refuerzo de 
las infraestructuras de transporte y distribución eléc-
tricas, que deben ser mejoradas de forma continua”.

En este sentido, resaltó el esfuerzo que está reali-
zando la Generalitat Valenciana para impulsar todas 
aquellas infraestructuras que permitan hacer frente a 
los aumentos producidos y previstos, “y fruto de esta 
planificación, la calidad del suministro eléctrico de la 
Comunitat está mejorando notablemente y la calidad 
de suministro eléctrico en la provincia de Castellón ha 
mejorado un 50% desde 2007”, informó el director ge-
neral de Energía.

La subestación eléctrica ST Santa Pau estará ubicada 
en la zona nordeste del núcleo urbano y constará de 
un edificio de hormigón armado compartido entre REE 
(220 kv) e Iberdrola en el que se instalarán los siste-
mas eléctricos tanto de 220 kV como los de 20kV, asi-
mismo se ubican los equipos de control, protección y 
comunicaciones.
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BURRIANA INGRESARÁ 55.800 EUROS POR 56 EXPEDIENTES 
DE CONSTRUCCIONES NO COMUNICADAS A CATASTRO
El Ayuntamiento de Burriana obtendrá en la partida de 
Mayores Ingresos un total del 55.800 euros adiciona-
les provenientes de 56 expedientes de construcciones 
llevadas a cabo, pero no comunicadas a la Gerencia 
Terrritorial del Catastro en Castellón y que, por tanto, 
no tributaban el correspondiente módulo del Impues-
to sobre Bienes Inmuebles de naturaleza urbana (IBI) 
como vivienda edificada, sino simplemente el de solar 
sin construir.

La Junta de Gobierno ha aprobado ya una primera li-
quidación de expedientes, pero no se descarta que más 
adelante se realicen nuevas liquidaciones ya que “si-
guen llegando expedientes de manera semanal”, expli-
có el portavoz del equipo de Gobierno, Enrique Safont.

Todo es fruto del convenio que en 1995 firmó el Ayun-
tamiento con la oficina de la Gerencia Territorial del 
Catastro para gestionar aspectos relativos a la situa-
ción real de los edificios y solares en Burriana y que fue 
una iniciativa en la que el Ayuntamiento de la ciudad 
fue pionero. De este modo, a través de una inspección 
detallada, se pueden comparar los datos cartográficos 
y catastrales de ambas instituciones y aprovechar que 
los datos que estén más actualizados. Así es como se 

están detectando ahora estas construcciones que no 
figuraban oficialmente como tales.

En esta labor, la investigación y los expedientes los 
instruye la oficina del Catastro, mientras que la ta-
rea del Consistorio “es la de liquidar”, explicó Safont, 
quien aprovecha para hacer un llamamiento a los pro-
pietarios, aconsejándoles que si promueven obras de 
edificación, “lo recomendable es que las den de alta, 
porque de lo contrario se acumulan las liquidaciones 
de años anteriores”, recordando que en cuanto se 
detecta una irregularidad de este tipo, “se aplica con 
efecto retroactivo, y de ahí que ahora algunos vecinos 
vayan a tener que liquidar varios ejercicios”.

“El Ayuntamiento no hace más trabajo que el de liqui-
dar las comunicaciones que realiza Catastro, mientras 
que esta oficina realiza inspecciones con la ayuda de 
los sistemas de localización por satélite. Ahí aparece 
cómo está y qué cosas no estaban y, al comparar con 
fotografías de años anteriores, se detectan estas edi-
ficaciones que no han sido comunicadas. Es entonces 
cuando se procede a determinar el momento en que se 
edificó y se procede al cobro pertinente con los atrasos 
correspondientes”, explicó Safont.

FOTO AÈRIA DEL CASC URBÀ
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LA POLICIA LOCAL 
CONSOLIDA LA PLANTILLA 
CON 9 PLAZAS DEFINITIVAS
L’alcalde de Borriana, José Ramón Calpe, va firmar el 
passat dia 1 al despatx de l’Alcaldia Presidència i en 
presència de la secretària general de l’Ajuntament, Ilu-
minada Blay, l’acta de presa de possessió de les seues 
places definitives a sis agents, dos oficials i un inten-
dent de la Policia Local que prestaven fins a la data els 
seus serveis en règim d’interinitat. 

Calpe, acompanyat per la regidora delegada de Segu-
retat Ciutadana, Esther Pallardó, i l’intendent principal 
de la Policia Local, Francisco Catalán, els va felicitar 
pel seu càrrec i els va animar a exercir-lo amb profes-
sionalitat i actitud de servei cap als ciutadans de Bo-
rriana.

“La imatge d’una ciutat moltes vegades és la que 
transmeten els seus policies, que es converteixen en 
una referència no sols en matèria de seguretat ciu-
tadana o gestió i control del trànsit, sinó també per a 
qualsevol consulta”, va manifestar Calpe, qui va des-
tacar el fet que l’Ajuntament de Borriana siga un dels 

que menor taxa d’interinitat presenta en l’actualitat, “i 
això ha suposat un esforç molt important per conso-
lidar la plantilla, no sols de Policia Local sinó en ge-
neral, convocant oposicions i adjudicant definitivament 
les places, la qual cosa dóna una gran seguretat a tots 
els empleats municipals, cosa que per a nosaltres era 
una prioritat i que hem assumit a pesar que supose 
un sacrifici addicional en estos temps de dificultats 
econòmiques”. 

L’alcalde es va referir al repte que representa un des-
plegament policial com el que requereix el Festival In-
ternacional de Música Arenal Sound, al qual la Policia 
Local ha destinat en esta tercera edició una mitjana de 
21 agents per torn, amb un acumulat de 437 policies du-
rant els dies en què s’ha desenvolupat l’esdeveniment; 
“i suposa un esforç afegit que la Policia Local compleix 
a la perfecció i que cal agrair”.

Els nous agents que prenen possessió són César Gómez 
Martínez, María Mollá Siles, Juan Alcón Coy, Fernando 
Clemente Gómez, Luis Morales Rojo i Manuel Muñoz 
Gavara. Juntament amb ells, José Manuel Pallarés 
Alejandro i Javier Fabregat Lázaro seran nous oficials 
i completa la cadena de comandament l’intendent Raúl 
Amat Archela.
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La Concejalía de Comercio, dirigida por Mercedes Gi-
ménez, sorteó el 30 de agosto cinco cenas por impor-
te de 100 euros cada una entre las 222 personas que 
habían sellado correctamente su boleto de la campaña 
de animación comercial “Compra en Burriana”, impul-
sada por el Ayuntamiento con el apoyo de las distintas 
asociaciones integradas en la reciente Mesa del Co-
mercio de Burriana.

Giménez se mostró satisfecha porque estas 222 perso-
nas han realizado, como mínimo, un gasto de 15 euros 
en otros tantos 15 comercios distintos de Burriana, “lo 
que supone que han realizado compras por un importe 
que, en conjunto, supera los 49.950 euros en los co-
mercios de la ciudad adheridos a la campaña”.

La concejal de Comercio, junto a la edil de Turismo, 
Belén Sierra; representantes de las distintas asocia-
ciones de comerciantes y en presencia de la secretaria 
municipal del Ayuntamiento, Iluminada Blay, abrió la 
urna con todas las papeletas y extrajo cinco al azar. Los 
afortunados con el premio gastronómico han sido Án-
gel Beltrán Adell, María Quesada Salinas, Beatriz Fe-
rrer Roig, Carla Gascó Rius y Manoli Giménez Montoro.

La campaña de animación comercial “Compra en Bu-
rriana” se desarrolló entre el 18 de junio y el 25 de 
agosto y en ella participaron, además de los negocios 
integrados en la Mesa del Comercio de Burriana, todos 
los demás, incluidos los del Mercado Central -a excep-
ción de supermercados, grandes superficies, hostele-
ros y mayoristas-. 

LA CAMPAÑA “COMPRA EN BURRIANA” LOGRA QUE 222 
PERSONAS REALICEN UN GASTO SUPERIOR A 50.000 EUROS

EL AYUNTAMIENTO 
INCORPORA A DOS NUEVAS 
TRABAJADORAS SOCIALES
Dos nuevas trabajadoras sociales, Rosa Isabel Pardo 
Fuentes y Matilde Portalés Sanchis -ambas de Burria-
na- se han incorporado a la plantilla de empleados 
públicos del Ayuntamiento de Burriana tras firmar la 
toma de posesión de sus respectivos cargos el pasado 
1 de agosto en presencia del alcalde, José Ramón Cal-
pe; la secretaria general del Ayuntamiento, Iluminada 
Blay y la concejal delegada de Servicios Sociales, Mer-
cedes Giménez.

Tanto Calpe como Giménez destacaron la importancia 
de las políticas sociales en el actual contexto de crisis 
económica y el compromiso municipal en las acciones 
y el área de Servicios Sociales. El alcalde y la edil de-
legada en la materia felicitaron a las nuevas funciona-

El objetivo de la misma ha sido dinamizar al sector del 
comercio local y también al de la restauración. Vis-
to el éxito de esta primera convocatoria, Giménez se 
plantea ya organizar una segunda edición para 2013, si 
bien avanza que de cara a final de año, con motivo de la 
campaña de Navidad y Reyes, tiene preparada otra ini-
ciativa similar que presentará en las próximas sema-
nas.Con ello, según Giménez, se pretende reforzar el 
papel del pequeño comercio y animar las compras en 
los establecimientos de la ciudad, y está dirigida tanto 
a los burrianenses como a vecinos de otras poblacio-
nes, “con el fin de aumentar el conocimiento de los ne-
gocios de Burriana y de su amplia, variada y excelente 
oferta comercial”.

La concejal del área afirma que el Ayuntamiento ha he-
cho un gran esfuerzo en crear una base de datos con 
todos los comercios de Burriana, que servirá para fu-
turas campañas .

rias y les animaron a desarrollarse personalmente y 
profesionalmente en sus nuevos puestos, así como a 
contribuir con su labor a mejorar la situación de las 
personas que atraviesan momentos de dificultad.
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L’Escola de la Mar de Burriana cumple en 2012 sus 
primeros veinte años, efemérides que conmemoraron 
el pasado día 2 de agosto sus responsables actuales 
y anteriores, así como los trabajadores del centro, en 
un acto que contó con la presencia del alcalde, José 
Ramón Calpe y del director general del Deporte de la 
Generalitat Valenciana, Mateo Castellá.

Calpe recordó la a polèmica inicial que suscitó la cons-
trucción de l’Escola de la Mar entre los vecinos de los 
primeros pisos de las fincas más próximas, que perdie-
ron su visión directa del mar, “pero su sacrificio ha he-
cho posible esta institución, una referencia y un orgullo 
para Burriana, fundamental para su desarrollo náutico 
y turístico”.

El alcalde considera que estos 20 años de l’Escola de la 
Mar han sido de éxitos, con una gran demanda duran-
te los 12 meses, “que han permitido traer a Burriana 
a muchos jóvenes que han aprendido aquí todo lo que 
saben sobre la vela y la náutica”.

L’ESCOLA DE LA MAR CELEBRA SU VIGÉSIMO ANIVERSARIO
A ello han contribuido especialmente –según Calpe- 
tanto los directores como todo el personal, “un gran 
equipo que ha conseguido que esta escuela sea una re-
ferencia a escala nacional y que vea desbordada su de-
manda, creciendo año tras año desde su inauguración. 
Deseo que cumpla muchos años más y estoy convenci-
do de que tiene el futuro más que asegurado”.

Por su parte, Mateo Castellá, considera que l’Escola de 
la Mar de Burriana constituye el epicentro de las acti-
vidades náuticas organizadas por la Generalitat, a tra-
vés del Programa Azul y del Programa Libre, y recalca 
que en estas dos décadas de funcionamiento , “más 
de 57.500 personas han tenido su primer contacto con 
los deportes náuticos o han perfeccionado sus conoci-
mientos en esta escuela”.

En el acto se homenajeó a los directores de la escuela 
durante estos 20 años: Francisco Velasco, Nicela Vidal, 
Juan Antonio Cinto y Diana Saura, además de recono-
cer la labor de monitores y profesionales.

El Ayuntamiento de Burriana, para facilitar la afluencia al Cementerio Municipal con motivo de las ce-
lebraciones religiosas en conmemoración de los Fieles Difuntos y del Día de Todos los Santos, anuncia 
que mantendrá abiertas las instalaciones del camposanto ininterrumpidamente desde su apertura 
por la mañana a las 9.00 horas hasta su cierre a las 18.00 horas entre los días 29 de octubre y 4 de 
noviembre.

Burriana, a 1 de septiembre de 2012

EL CONCEJAL DELEGADO DEL CEMENTERIO MUNICIPAL
Fdo: Francisco Javier Perelló Oliver

ANUNCIO OFICIAL
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Burriana acaparó la noche del 13 de agosto y duran-
te varios segundos la atención de todo el mundo. Fue 
durante la ceremonia de clausura de los Juegos Olím-
picos de Londres cuando el burrianense Antonio Sima-
rro, entrenador del equipo olímpico español de lanza-
miento, sacó ante las cámaras que retransmitían en 
directo la ceremonia una pancarta hecha por él mismo 
con el lema “Borriana, París, London i Río”.

La popular frase, acuñada en los tiempos de la rique-
za naranjera, se “coló” en la emisión y pudieron verla 
durante unos segundos millones de espectadores de 
todos los continentes. También las redes sociales y los 
medios de comunicación se hicieron eco de esta anéc-
dota, que también ha sido reproducida miles de veces 
en portales de vídeos como Youtube.

Sólo en TVE, según las estimaciones, fueron 3,5 los mi-
llones de espectadores que siguieron la ceremonia de 
clausura .

Simarro, que días antes de su partida hacia Londres fue 
recibido por el alcalde, José Ramón Calpe, regresó de 
los juegos satisfecho por el diploma olímpico logrado 
en lanzamiento de disco por el atleta español de origen 
cubano Frank Casañas, a quien entrena en el Playas 
de Castellón. Casañas, quinto en Pekín, fue séptimo en 
Londres con un mejor lanzamiento de 65,56 metros.

ANTONIO SIMARRO EXHIBE 
UN CARTEL DE BURRIANA EN 
LA CLAUSURA DE LOS JJOO

EL CD BURRIANA INICIA CON FUERZA SU REGRESO A TERCERA
El CD Burriana regresó a Tercera División con una 
trabajada victoria por 3-0 ante el Jove Español en su 
estreno en la categoría, tras haber pasado las seis úl-
timas temporadas en Regional Preferente. El club, con 

la nueva plantilla y bajo la batuta de Fernando Campos, 
ha sumado una victoria, una derrota y un empate en 
sus tres primeros encuentros. El día 16 se enfrentará 
al Villarreal C y el 23 recibirá en casa al CD Castellón.
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El Grup de Danses Tradicionals l’Arenilla de Burriana 
se desplazó a Alnwick (Inglaterra) para participar en 
la 37ª edición del Alnwick International Music Festival, 
que tuvo lugar del 4 al 11 de agosto del 2012.

L’ARENILLA PARTICIPA 
EN EL FESTIVAL DE ALNWICK

El alcalde, José Ramón Calpe acompañó al presidente 
de la Diputación, Javier Moliner, en una visita a La Joya 
Export en las que ambos alabaron el ejemplo y apuesta 
por la internacionalización de la firma.

CALPE Y MOLINER ALABAN EL 
MODELO DE LA JOYA EXPORT

La desembocadura del río Anna fue escenario el 18 
de agosto de la Volta al Clot, organizada por Amics del 
Clot, y con más de 200 atletas. El triunfo absoluto fue 
para Antonio Recatalá y Maria Castelló.

LA VOLTA AL CLOT REÚNE A 
MÁS DE 200 COMPETIDORES

El burrianense Enrique Planelles acaba de publicar su 
primera obra literaria, “Desdichados”, una novela edi-
tada por Ediciones Oblicuas que ha presentado ya en 
diversas ciudades, incluida Burriana.

ENRIQUE PLANELLES 
PUBLICA SU PRIMERA NOVELA

EXPOSICIONES

DE LA NITIDEZ A LA 
INTENSIDAD.
Pinturas de Josefina Ro-
selló.
Centro Municipal de Cul-
tura La Mercé 
Hasta el 14 de octubre.

HISTORIAS URBANAS
Con los siguientes proyectos fotográficos: Targets 
de Jaume Albert, Alimentació és paisatge de Car-
me Godella,  Maximalismos y otras poéticas del 
espacio invadido de Pablo Martínez y  Banca per-
sonal de Francisco Llop.
Centro Municipal de Cultura La Mercé.
Inauguración: miércoles día 19 de septiembre a 
las 20 h.
Hasta el 11 de noviembre.
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La Batalla de flors i un lluït castell de focs van donar 
per finalitzades el dia 9 les festes patronals de la Mare 
de Déu de la Misericòrdia 2012, marcades per l’alta 
participació en tots els actes programats, el descens 
de queixes i un rècord en el nombre de bous al ca-
rrer, que van deixar només dos ferits per cornades (un 
16,7% menys que en 2011), si bé un d’ells continuain-
gressat en estat crític a l’Hospital de la Plana.

El regidor de Festes, Carlos Solá, va destacar la feina 
de la comissió taurina per fer complir la normativa i 
tractar d’evitar la presència de menors i gent que no 
estiguera en condicions per a fugir dels bous dins del-
recinte.

Solá també es va referir a la participació de la festa de 
les paelles, amb una estimació de 3.400 assistents, així 
com a l’encert de crear un recinte nocturn de la festa, 
que ha fet baixar el nombre de queixes per casals.

De queixes, n’hi ha hagut 212, un 10,5% menys que en 
2011, malgrat que ha crescut el nombre de locals re-
gistrats (141 enfront dels 128 de 2011), segons va do-
nar a conéixer la regidora de Seguretat, Esther Pallar-
dó, qui va informar que no hi ha hagut cap denúncia a 
cap casal enguany.

Tant Pallardó com l’alcalde, José Ramón Calpe, van fe-
licitar el policia local director taurí de les festes, “un 
professional molt competent, igualque els policies lo-
cals i els treballadors de Via Pública que han fet que 
estos dies tot funcione correctament”, va destacar 
l’alcalde, qui va valorar el bon ambient d’estes festes.

LA BATALLA DE FLORS POSA FI A LA MISERICÒRDIA 2012

Barri València, segon premi.

Carrossa guanyadora, de la falla Club 53.

La Bosca, tercer premi.
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Entrada de penyes i esclafit.

Fira del Coent al Camí d’Onda.Processó de la Mare de Déu de la Misericòrdia.

Casal del vi i de la tapa a la Terrassa Paypa. Ruta ciclocultural.

Festa de les paelles al Camí Llombai.Reconeixement a Pedro Valera (Fogueres d’Alacant).
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LA JUNTA LOCAL FALLERA PRESENTA A LES CORTS I DAMES
La Junta Local Fallera va presentar el 23 d’agost i en 
Marina Nova a les corts d’honor de les reines falleres 
de 2013, Cristina Flor i Berta Chabrera, major i infantil, 
respectivament. La cort d’honor major està composta 
per Eva Navarro, Maria Monfort, Mercè Gil, Maria Can-
tos, Montse Vilanova i Alba Barrionuevo; i les dames 

seran Nuria Reguart, Sara Sabater, Irene Panís i An-
drea Alegre. La cort d’honor infantil la integren Claudia 
Peris, Judith Felis, Marta Pascual, Claudia Edo, Anna 
Serrano i Marta Ortells; mentre que les dames seran 
Belén Beltrán, Paloma Guinot, Ainhoa Juan i Marta Ca-
ballero.



CIUTATS INTEL·LIGENTS

EL PROGRAMARI LLIURE 
EN LES EMPRESES

OPENPYME

La crisi econòmica està animant a moltes empreses a tre-
ballar amb programari lliure, des de programes fins al 
sistema operatiu, ja que en molts casos és gratuït i sinó, 
almenys és més barat que un programari privatiu. A l’hora 
de seleccionar un sistema operatiu lliure cal tindre en 
compte la gran quantitat de distribucions que oferix Linux. 
Per a això, cal tindre en compte quins programes volem 
utilitzar i comprovar si estan disponibles en la distribució 
de Linux que finalment seleccionem.

Els programes lliures disponibles per a empreses són 
molt amplis, des d’OpenOffice o LibreOffice, (ambdós ofe-
rixen una solució lliure per a treballar amb programes de 
text, excel, presentacions, etc) o, si necessitem un gestor 
de correu, Zimbra o Thunderbird poden ser una solució, 
o inclús Gmail, que a través de configuració pot treballar 
com un gestor.

En el cas dels programes en què només existisca una dis-
tribució per a Linux sempre podrem instal·lar una màqui-
na virtual en el nostre equip, es tracta d’un programa que 
conté un altre sistema operatiu.

Amb les ‘tablets’ i nous dispositius també es pot treballar 
amb programari lliure, sobretot amb Android, el sistema 
operatiu de Google.

OpenPYME (http://openpyme.osl.ull.es) és un catàleg 
de programari lliure on es recopilen, de forma catego-
ritzada, productes sòlids i fiables que poden incorpo-
rar-se en qualsevol àmbit productiu d’una empresa, 
millorant així la seua gestió i competitivitat gràcies a la 
inclusió de ferramentes TIC.

En l’actualitat el catàleg compta amb 202 aplicacions 
classificades en categories com ara: serveis i infraes-

tructura, gestió financera, gestió de continguts, gestió 
de recursos empresarials (ERP), gestió de relacions 
amb el client (CRM), gestió de projectes, punt de ven-
da, etc.

Entre els productes més descarregats trobem:

1. Codeka:  aplicació per a controlar la facturació i ges-
tionar el magatzem o inventari d’una xicoteta o mit-
jana empresa.

2. Bulmages: està compost de quatre àrees: comptabi-
litat (BulmaCont), Facturació (BulmaFact), Terminal 
Punt de Venda (BTPV) i Gestió de Nòmines.

3. iGlobalgest: ERP estàndard adaptable a necessitats 
sectorials. Inclou, entre altres característiques, 
gestió documental, missatgeria interna, mòdul de 
compres i vendes, gestió d’estocs, etc.

4. Alfresco: és l’alternativa principal del codi obert per 
a la gestió del contingut empresarial. 

5. OpenOffice: suite ofimàtica integrada per ferramen-
tes com processador de textos, full de càlcul, editor 
de presentacions, ferramentes per al dibuix vecto-
rial i base de dades. 

6. OpenERP: sistema de gestió empresarial que cobrix 
les necessitats les àrees de comptabilitat, vendes, 
compres, i magatzem i inventari, entre altres. 

7. Keme: aplicació de comptabilitat que inclou presta-
cions només presents en aplicacions avançades de 
comptabilitat, com ara un editor d’estats comptables 
de lliure configuració en què podrem emprar magni-
tuds referents a saldos mitjans de comptes, saldos 
inicials, del període, etc. 

8. 7zip: compressor de fitxers.

9. Jfire: solució ERP, CRM, eBusiness i SCM / SRM per 
a empreses. 

10. ADempiere: planificació de recursos empresarials 
(ERP), administració de la relació amb els clients 
(CRM) i administració de la cadena de subministra-
ment (SCM)

En els últims 6 mesos s’han registrat 10.052 descàrre-
gues de les quals el 55% han correspost a versions per 
a sistemes  Windows, el 32% a versions multiplatafor-
ma i el 13% a versions per a altres plataformes. Res-
pecte a les visites el catàleg ha registrat una mitjana de 
5.200 visites al mes des de la seua publicació a finals 
de 2009.

Donada la complexitat en la instal·lació, configuració i 
integració amb altres sistemes d’algunes de les ferra-
mentes publicades en este catàleg, des d’OpenPYME, 
es recomana el contacte amb professionals i empreses 
especialitzades del sector amb l’objectiu de rebre un 
correcte assessorament.



SME

EL SME DISEÑA UN PLANO DE “METRO DEPORTIVO” COMO 
GUÍA DE SERVICIOS Y ACTIVIDADES PARA EL NUEVO CURSO

El Ayuntamiento de Burriana, por medio del Servei 
Municipal d’Esports, editará una guía sobre servicios 
y actividades físicas y deportivas en la ciudad: el Plano 
Metro Deportivo de Burriana. 
Esta es una iniciativa pionera para, por un lado, infor-
mar a la ciudadanía de las posibilidades de práctica de 
actividad física y deportiva que puede encontrar en el 
municipio, y por otro, hacerlo de forma original y ame-
na simulando las líneas de metro de cualquier gran 
ciudad. 
El Plano Metro Deportivo, dispone de 5 líneas:
* La Línea Roja o Línea de la actividad física y deporti-

va educativa y de aprendizaje
* la Línea Azul o Línea del deporte de competición
* la Línea Morada o Línea de la actividad física de sa-

lud
* la Línea Amarilla o Línea de eventos deportivos
* la Línea Verde o Línea de instalaciones y equipa-

mientos deportivos.

Según sea el interés de encontrar información sobre 
alguna de estas líneas, partiendo de la Estación Cen-
tral con el anagrama del SME, cualquier ciudadano/a 
podrá seguir la línea e ir encontrando información so-
bre actividades dirigidas, eventos deportivos, clubes 
deportivos locales o instalaciones deportivas. 
Otra posibilidad de este Plano Metro Deportivo es la de 
conocer las “correspondencias” existentes entre las 
diferentes líneas. 
Al encontrar una “estación”, por ejemplo, de una acti-
vidad física o deportiva organizada en un centro edu-
cativo o en una instalación deportiva municipal, podre-
mos saber si esa actividad también se puede practicar 
por medio de algún club deportivo local, si hay algún 
evento deportivo relacionado con esa actividad o en 
qué instalaciones deportivas se puede practicar.
También encontraremos una serie de símbolos (ca-
ritas de colores) que nos indicarán si la actividad que 
estamos consultando tiene una fuerte relación con una 
serie de perfiles o cualidades significativas tales como 
la salud, la recreación, la competición, la igualdad de 
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Desde el 3 de septiembre se encuentra abierto el pla-
zo de preinscripción para los cursos de invierno de las 
actividades de adultos del SME. Dicho período se ex-
tenderá hasta el 18 de septiembre y el 19 se publicarán 
listados de admitidos y comenzará la matriculación. 
Las actividades comienzan el 1 de octubre.
La oferta para este curso cuenta con actividades tan 
variadas y para todas las edades como Gimnasia para 
Adultos y Tercera Edad, Pilates, Batuka, Danza del 
Vientre, Yoga, Tai Chi y Gym Salud.
Más información en http://sme.burriana.es.

género, la autonomía personal, el aprendizaje colabo-
rativo, el medio ambiente-naturaleza o la educación-
formación. Con ellos, podremos elegir las actividades 
que le den mayor relevancia a los aspectos que para 
nosotros sean más importantes.
Finalmente, y en el reverso del Plano Metro Deportivo, 
encontraremos información de contacto del Servei Mu-
nicipal d’Esports, de los centros educativos de la ciudad 
donde se tiene especial interés por la práctica de la ac-
tividad física y deportiva para niños y niñas escolares, 
de los clubes deportivos locales y de las instalaciones 
deportivas municipales donde pueden acudir a realizar 
actividad física y deportiva de forma libre.
Todos los ciudadanos y ciudadanas interesadas en ob-
tener información podrán hacerlo por medio del Plano 
Metro Deportivo general, donde se detallan todas las 
actividades posibles a realizar tanto por menores, jó-
venes y adultos, o por medio de los diferentes Plano 
Metro Deportivos que, en colaboración con la mayoría 
de los centros educativos de la ciudad, se han diseña-
do, especificando las actividades que los escolares de 
cada centro podrán practicar en el mismo en horario 
extraescolar. 
En estos Planos Metro Deportivo específicos de cada 
centro educativo, partiendo también de la Estación 
Central, el usuario final podrá encontrar las activida-
des dirigidas y eventos deportivos puntuales que los 
alumnos y alumnas del centro podrán practicar en su 
propio centro. 
Además, siguiendo las mismas líneas descritas para 
el Plano Metro Deportivo general, se podrán encontrar 
también otras posibilidades de práctica de actividad fí-
sica y deportiva en otros centros educativos o en insta-
laciones deportivas municipales.

Programa de promoción deportiva escolar
Esta novedosa iniciativa del Plano Metro Deportivo 
como guía de servicios y actividades físicas de Burriana 
para el próximo curso escolar está encuadrada dentro 
del nuevo Programa de Promoción de Actividad Física 
y Deportiva en Edad Escolar que desde el Servei Muni-
cipal d’Esports se puso en marcha el curso pasado en 
colaboración con los centros educativos del municipio 
para la implementación en nuestra localidad del Mar-
co Nacional de la Actividad Física y el Deporte en Edad 
Escolar. 
Con este programa, el Ayuntamiento de Burriana es 
pionero a nivel nacional al convertirse en promotor, por 
medio del Servei Municipal d’Esports, de la Red Local 
de Centros Educativos Promotores de Actividad Física 
y Deportiva, como modelo impulsor de la práctica de 
actividad física en niños y niñas en edad escolar, funda-
mental para adquirir valores positivos y hábitos salu-
dables por parte de nuestros jóvenes.

ACTIVIDIDADES DE ADULTOS

Durante los primeros días de clase todos los colegios 
participantes del programa de Escuelas Deportivas 
Municipales entregaran un original Plano Metro De-
portivo junto con la hoja de preinscripción para las 
actividades. Con ella los interesados en participar de-
berán completar la hoja de preinscripción y entregár-
sela al profesor/ra de Educación Física o en nuestras 
oficinas situadas en la Piscina Municipal.
Los plazos son los siguientes: Preinscripciones-7 al 19 
de septiembre; Publicación de listados-24 de septiem-
bre; Matriculaciones -24 al 26 de septiembre.
Las actividades comienzan el 1 de Octubre.
Más información en http://sme.burriana.es.

PREINSCRIPCIONES PARA 
LAS ESCUELAS DEPORTIVAS

La matriculación para los cursillos de invierno de la 
Piscina Municipal avanza a toda velocidad, con la nove-
dad este año del sistema de sorteo. La letra favorecida 
para el primer trimestre ha sido la P. 
Así pues, consultad el listado de admitidos en nuestra 
web o pasad por nuestras oficinas, formalizad la ins-
cripción y disfrutad de nuestras actividades para todas 
las edades y públicos. 

CURSILLOS DE INVIERNO 
EN LA PISCINA MUNICIPAL



ADI

-de l’educació a la prevenció-

Aquest mes de setembre es compleixen vuit anys 
des de la posada en funcionament de l’ADI. 

Aquest servei s’ adreça a xiquets de 0 a 3 anys, les 
seues famílies i el seu entorn.

QUÈ ÉS L’ADI?

L’ADI (Atenció al Desenvolupament Infantil) és un 
servei municipal que sorgeix per a atendre xique-
tes i xiquets que tinguen fins a tres anys d’edat, 
les seues famílies i el seu entorn. 

L’ADI és un servei preventiu i d’orientació psico-
pedagògica.

Considerem essencial la intervenció des de l’àmbit 
municipal per la proximitat al ciutadà, d’aquesta 
forma es pot crear una relació molt més estreta 
amb les famílies i amb tots aquells professionals 
que intervenen en l’entorn del xiquet: professio-
nals de serveis socials, educadors, pediatres, etc. 

Es tracta d’un model d’intervenció comunitària a 
través del qual ajudem a crear entorns favorables 
al desenvolupament.

Els objectius de l’ADI són:

1.- Promoure la cultura d’una interacció fami-
liar beneficiosa per a les xiquetes i xiquets des 
d’edats primerenques, que ajude a crear entorns 
favorables a un millor desenvolupament i que 
contribuïsca a augmentar la qualitat de vida de 
pares i fills, prevenint possibles problemes que 
puguen sorgir de dificultats de criança o desen-
volupament.

S’intenta arribar al major nombre possible de pa-
res/mares de xiquets i xiquetes de 0 a 3 anys amb 

VUIT ANYS D’ATENCIÓ 
PROFESSIONAL A XIQUETS/
ES DE 0 A 3 ANYS A 
L’AJUNTAMENT DE BORRIANA 

el fi de promoure la cultura d’una interacció fami-
liar beneficiosa.

Els mitjans utilitzats solen ser: xarrades, prem-
sa, televisió, tertúlies educatives, jornades cien-
tífiques, trobades d’educadors i mestres, tallers 
educatius, difusió de díptics informatius i, per 
descomptat, fonamentalment atenció individua-
litzada tant a famílies amb xiquets menuts com a 
aquells professionals que ho sol·liciten.

2.- Ampliar les xarxes de detecció primerenca.

Es pretén ampliar les xarxes de detecció prime-
renca de xiquets que puguen presentar alguna 
disminució, que presenten factors de risc biològic 
o social o desajust en el seu desenvolupament, 
de forma que es puga intervenir tan prompte com 
siga possible i se’n minimitzen així les conse-
qüències.

Així s’amplien les possibilitats que aquests xi-
quets arriben a l’escola en una més adequada 
situació i un millor nivell educatiu per haver-se 
realitzat una intervenció professional de forma 
primerenca.

Aquest programa és essencial per a aconseguir 
un dels objectius principals del projecte: l’atenció 
primerenca a xiquets amb dificultats en el desen-
volupament.

QUÈ ACONSEGUIM AMB L’ADI?

Realitzar una intervenció educativa i orientació 
primerenca. 

Facilitar la detecció primerenca de xiquets amb 
patologies no evidents o que presenten factors de 
risc.

Preveure les necessitats educatives especials 
amb el fi de poder disposar dels recursos neces-
saris per a una millor atenció. 

Procurar que, en propiciar l’atenció primerenca, 
els xiquets visquen en les més adequades con-
dicions possibles i adquirisquen el millor nivell 
emocional, motriu, cognitiu, lingüístic, social, etc.

Promoure la cultura d’una educació familiar be-
neficiosa des d’edats primerenques que contri-
buïsca a augmentar la qualitat de vida de pares i 
fills, generant entorns educatius tan competents 
com siga possible.

Proporcionar als pares i als adults de l’entorn 
dels menuts eines perquè puguen dotar els xi-
quets dels elements necessaris per a augmentar 
els recursos emocionals i intel·lectuals. 

Prevenir l’aparició de determinades patologies i/o 
dificultats. 

PRESTACIONS DE L’ADI:

- Atenció a famílies de xiquets menuts
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- Organització d’activitats preventivoeducatives 

- Avaluació i seguiment del desenvolupament in-
fantil 

- Valoració diagnòstica

- Informació i orientació educativa (intervenció 
psicopedagògica familiar i escolar)

Durant estos quasi vuit anys d’intervenció en aten-
ció primerenca municipal, s’han realitzat nom-
broses activitats tant de formació a famílies (ter-
túlies educatives, xarrades, conferències...) com 
de formació a professionals (jornades d’educació 
infantil i atenció primerenca, trobada d’educadors 
d’educació infantil, cursos, xarrades). 

Amb l’ADI s’ha aconseguit un alt nivell de preven-
ció de dificultats i s’ha augmentat considerable-
ment la detecció de xiquets amb algun tipus de 
dificultat (amb la qual cosa s’ha pogut fer una in-
tervenció psicopedagògica a temps).

Les temàtiques consultades més freqüents són:

El 50% de xiquets atesos per dificultats de criança 
i/o regulació.

Les alteracions en el desenvolupament: de caràc-
ter biològic o psicosocial ocupen el 25% dels xi-
quets que han acudit a aquest servei.

El 12% per factors de risc biològic i psicosocial.

Les alteracions del llenguatge ocupen el 8%. 

El 5% retards maduratius lleus, avaluació del 
desenvolupament, consultes diverses i pautes 
d’estimulació.

L’any passat 20 famílies amb els seus fills de 9 
mesos a 3 anys no escolaritzats van poder assistir 
a un espai familiar, Caixa dels colors, un espai de 
relació i joc, en el qual els menuts descobreixen, 

experimenten, es diverteixen i els seus pares i 
mares poden parlar, reflexionar i compartir dife-
rents experiències i opinions sobre la criança i el 
creixement dels xiquets. 

Durant el curs escolar 2012-2013 hi ha progra-
mades diferents activitats orientades tant a les 
famílies i als professionals com als xiquets. Con-
sulteu el web adi.burriana.es.

Entre altres activitats s’inicia un taller de bebés: 
jocs i aprenentatge, iniciativa de caràcter preven-
tiu, basada en la interacció, que sorgeix a fi de 
proporcionar recursos lúdics i suport psicopeda-
gògic als pares i mares. 

Les IV Jornades d’Educació Infantil i Atenció Pri-
merenca tindran lloc els dies 23 i 24 de novembre 
de 2012. 

De manera periòdica es duran a terme als dos 
centres de salut de Borriana unes xarrades 
col·loqui adreçades a futurs pares i mares.

Els dies 20 d’octubre, 26 de gener i 20 d’abril tin-
dran lloc xarrades adreçades a pares, mares i 
professionals de xiquets menuts. 

Durant el mes d’abril de 2013 es realitzarà per 
tercer any el cicle d’educació i cultura per a xi-
quets i xiquetes menuts: L’art i els xiquets.

Per a més informació sobre les activitats progra-
mades en el nou curs escolar, consulteu el web 
adi.burriana.es.
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FIN DE VERANO

Pasado el mes de agosto y, especialmente, con el 
final de las Fiestas de la Misericordia y el inicio del 
curso escolar, aunque al verano le queden algunos 
días, todos tenemos la impresión de que ya ha termi-
nado. Entramos en el último cuatrimestre del año y 
es momento de ir pensando en las cuentas del próxi-
mo ejercicio, en el presupuesto municipal para 2013. 
Como criterios fundamentales en la elaboración del 
presupuesto, nos hemos fijado los siguientes:

1.- Ajustar al máximo los presupuestos de ingresos.- 
Es cierto que la mayoría de los tributos municipales 
vienen perfectamente cuantificados por los corres-
pondientes padrones (IBIS, vehículos, tasa de reco-
gida y tratamiento de residuos…), con lo que no hay 
margen de error. Pero vamos a ser muy cautos en el 
presupuesto de ingresos por tributos ligados a la ac-
tividad económica, especialmente inmobiliaria, tales 
como plusvalías, impuesto de construcciones o tasas 
urbanísticas.

2.- Atender los ineludibles incrementos de gas-
tos y rebajar aquellos que tengamos que contratar 
de nuevo o que podamos asumir directamente.- No 
podemos evitar que algunas partidas de gastos se 
incrementen, debido a la aplicación a contratos en 
vigor de la revisión por incremento del IPC o de los 
nuevos tipos de IVA. Pero, por el contrario, seguimos 
renegociando a la baja otros, como por ejemplo el de 
correos y telégrafos mediante la adhesión a la central 
de compras promovida por la Diputación Provincial, 
o encargando a nuestro personal actuaciones que se 
estaban externalizando, como las notificaciones.

3.- Mayores ajustes en los gastos de personal.- Aún 
con las medidas ya adoptadas en ejercicios anteriores 
-entre las que destacan eliminación de subvenciones 
a grupos políticos, eliminación de personal eventual 
y rebaja de las retribuciones a cargos electos-, que 
en algún caso han hecho de nuestro ayuntamiento 
una administración pionera, imitada luego por otras 
muchas, vamos a seguir sin cubrir vacantes que se 

produzcan por jubilaciones en nuestra plantilla de 
funcionarios, de manera que siga disminuyendo este 
capítulo de gastos, de acuerdo con la tendencia que 
venimos marcando en los últimos ejercicios.

4.- Mantenimiento de las partidas de gasto social y 
subvenciones.- Siendo absolutamente necesario re-
ducir gastos, las reducciones no deben alcanzar a las 
partidas que financian ayudas sociales, tan necesa-
rias en la actual situación. También vamos a mante-
ner las líneas de subvenciones para aquellas entida-
des que promueven en Burriana la atención social, 
el deporte, la cultura u otros fines. Fuimos, hace ya 
cuatro ejercicios, pioneros en ajustar a la baja esas 
subvenciones, pero, desde entonces, hemos podido 
mantenerlas, gracias a las medidas que impulsamos 
mucho más tempranamente que otras administracio-
nes.

5.- Reducción del endeudamiento.- Las obligaciones 
por amortizaciones de deuda y pago de intereses aún 
van a ser muy importantes en 2013, pero van a verse 
notablemente aligeradas para el ejercicio 2014. Es 
éste un objetivo fundamental, pues todo lo que poda-
mos en el futuro dejar de pagar por estos conceptos 
podremos destinarlo a aumentar el gasto en otras 
partidas, a financiar inversiones o a rebajar tributos a 
los burrianenses.

6.- Sacrificio de las inversiones.- Porque damos gran 
importancia a la reducción de la deuda, vamos a te-
ner un nuevo ejercicio sin inversiones de entidad, que 
sólo podríamos financiar mediante nuevos endeuda-
mientos. Así conseguiremos que, en el futuro, poda-
mos financiar inversiones con recursos corrientes y 
sin necesidad de acudir únicamente al endeudamien-
to.

Por lo demás, creemos que éste ha sido un verano po-
sitivo para Burriana, especialmente por dos hechos: 
uno la firma del convenio con la Diputación Provin-
cial, que permitirá el equipamiento de una nueva 
zona deportiva en el Grao, que podrán disfrutar sus 
vecinos que nada tendrán que agradecer al partido 
socialista que no apoyó la modificación presupuesta-
ria que permite acometer la inversión. Otro, la cele-
bración del Arenal Sound, que se está consolidando 
como un festival de referencia en toda España y que, 
como no pueden capitalizar su éxito, ya han empe-
zado a cuestionar los partidos de la oposición, socia-
listas y CIBUR; una actividad de esas características, 
en la que seguiremos perfeccionando muchas cosas, 
como ya se ha hecho en esta edición con relación a 
las anteriores, es posible, políticamente, gracias al 
apoyo del gobierno municipal; parece ser que, con un 
gobierno de otro color político, no se celebraría.

GRUPO MUNICIPAL POPULAR
pp@burriana.es
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PP: LA CONFUSIÓN ENTRE LO PÚ-
BLICO Y LO PRIVADO
-EXIGIMOS TRANSPARENCIA TOTAL EN LOS GASTOS ORI-
GINADOS POR LA CELEBRACIÓN DEL ARENAL SOUND Y 
PROPONEMOS QUE SE CREE EN EL PRESUPUESTO MU-
NICIPAL UNA PARTIDA ESPECÍFICA PARA INCLUIR TODOS 
LOS GASTOS DEL FESTIVAL.

Un festival que, según nos vendió el Partido Popular, no 
iba a costar ni un euro a las arcas municipales, al contra-
rio, nos beneficiaríamos de 30.000 € anuales por el arren-
damiento de los terrenos municipales.

Sin embargo, si la primera edición de 2010 fueron 30.000 
€ positivos para nuestra ciudad, en la segunda comienza 
a haber un coste económico, ya que el arrendamiento de 
los terrenos se redujo a 9.898 €. Además apareció una 
factura de 18.000 € por la inserción publicitaria del Ayun-
tamiento en la página web y redes sociales del festival. Y 
ahora, aparece, con un año de retraso, otra factura por va-
lor de 12.000 € por promocionar y colaborar en las fiestas 
de presentación del Arenal 2011. A ello hay que sumarle 
25.000 euros que es lo que cuesta la mitad del vallado del 
camping de l’Arenal.

Conocemos:

GASTOS: 30.000 € en publicidad al Arenal Sound 2011 + 
25.000 del vallado = 55.000 €.

INGRESOS: 9.898 € por arrendamiento de los terrenos.

Desconocemos:

GASTOS extraordinarios ocasionados a las arcas munici-
pales en servicios públicos como infraestructuras, mobi-
liario, policía y servicios de limpieza municipales.

BENEFICIOS PARA BURRIANA + TRANSPARENCIA EN EL 
GASTO PÚBLICO. Es necesaria más transparencia y pro-
ponemos que se cree en el Presupuesto municipal una 
partida específica para todos los gastos del Festival Are-
nal Sound y acabar así con este oscurantismo de no saber 
cuánto y en qué nos gastamos el dinero público. Somos 
conscientes de que este tipo de eventos no suponen una 
fuente de ingresos directa para los ayuntamientos de los 
municipios en los que se celebra y que sus beneficios se 
miden en función de la promoción mediática, de la reper-
cusión en términos comerciales y económicos y suponen 
una apuesta de futuro en especial a nivel turístico. Ahora 
bien, ello no puede ser excusa para que el ayuntamiento 
asuma determinados gastos y, además, todos los ciuda-
danos merecen saber exactamente cuánto les cuesta y en 
concepto de qué.

-EXIGIMOS AL GOBIERNO DEL PP A QUE DÉ UNA SOLU-
CIÓN INMEDIATA PARA EL SERVICIO DE TRANSPORTE ES-

COLAR DE BORRIANA.

Criticamos duramente los recortes realizados por el go-
bierno del Partido Popular así como la gestión de las nue-
vas situaciones derivadas de los mismos. Los servicios y 
prestaciones que se han recortado suponen el descenso 
más grande de los últimos treinta años, por lo que se re-
fiere tanto a la calidad de la educación como a los dere-
chos ya normalizados y asimilados por la sociedad, como 
los comedores o el transporte escolar. Pero, además, la 
gestión de las nuevas situaciones generadas por el propio 
PP está siendo nefasta. A pesar de ser situaciones ya pre-
vistas, no ha existido ni capacidad de reacción, ni posibles 
soluciones. Y esto es así porque se trata de recortes he-
chos sin ningún tipo de rigor, análisis, ni planificación, se 
trataba de recortar masivamente de todos lados, ha pri-
mado el tijeretazo. No han pensado en el panorama que 
iba a quedar tras sus mal llamados “reajustes”.

El tema del transporte escolar es un ejemplo, pero es evi-
dente que va a pasar en todas aquellas materias, dere-
chos o prestaciones modificadas o eliminadas. Nadie del 
PP se ha ocupado ni preocupado de gestionar “el día des-
pués”. Pero, en este caso tampoco se han ocupado de “el 
día antes” ya que la concejal de educación, Ana Montagut, 
debería haber informado a los padres de los niños afecta-
dos por estos recortes en el servicio. Esto es responsabi-
lidad de la concejal ya que pertenece al Consejo Escolar 
y tiene información directa de la Conselleria d’Educació. 
Montagut omitió su deber y algunos padres fueron avisa-
dos horas antes de comenzar las clases, vía telefónica por 
el director de su centro escolar.

¿DEBE TENER EL ALCALDE COCHE Y CHÓFER OFICIAL 
MIENTRAS LOS NIÑOS SE QUEDAN SIN AUTOBÚS?

Es innecesario el servicio de escolta o chófer de alcaldía. 
Por eso proponemos al alcalde que prescinda del servicio 
de guardaespaldas o chófer, lo que supondría un ahorro 
anual de 6.840 €, dinero que podría destinarse a facilitar y 
solucionar el problema del transporte escolar financiando 
el servicio hasta que la Conselleria lo solucione definiti-
vamente. Es la Generalitat la que ha dejado sin transpor-
te escolar a los niños de Borriana, pero el ayuntamiento 
debe solucionar un problema que ha provocado un gobier-
no de su mismo color político y que afecta a muchos esco-
lares de los poblados periféricos de Borriana. En una si-
tuación tan precaria como la actual, tanto para las familias 
como para el Ayuntamiento, y teniendo a su disposición 
10 concejales y 3 personas de confianza, es innecesario y 
está fuera de lugar que el alcalde mantenga el servicio de 
escolta de que disfruta.

-EL CASAL DE LA COMISIÓN DE FIESTAS LLEVA YA 4 
AÑOS INSTALADA EN LA SEDE DEL PARTIDO POPULAR

Desde 2008 la Comisión de las fiestas de la Misericordia 
ha instalado su casal en la sede del Partido Popular de la 
calle Mayor y ello para evitar tener que pagar un alquiler. 
Las dificultades financieras por las que atravesaba la con-
cejalía de fiestas eran la razón, o la excusa, para que el 
Partido Popular cediera su sede para evitar gastos. Desde 
el Grupo Municipal Socialista continuamos opinando que 
es una confusión entre lo público y lo privado y hay que 
recordar que el ayuntamiento ha estado pagando alquile-
res por más de 1.000 euros mensuales por locales que no 
se usan.

Es muy poco serio pasar por delante de la sede del PP 
ver a la gente entrando y saliendo. Gente de la Comisión y 
gente que no lo es, con bebida pagada con el dinero de los 
ciudadanos, de todos. Ni siquiera se molestan en tapar el 
logo de la gaviota.

Visítanos también en www.pspvborriana.com



EN ESTE MUNDO TRAIDOR...
..nada es verdad ni es mentira, todo depende tan solo del 
cristal con que se mira. 

Esta archiconocida frase está de plena actualidad cuando 
empiezan a conocerse algunos, solo algunos, de los entre-
sijos que se han generado alrededor del Festival Arenal 
Sound que se ha celebrado recientemente en nuestra, y al 
decir nuestra nos referimos a la de todos, playa del Arenal.

Podemos entender que “cada uno cuente la historia según 
le va en ella”, pero de ahí a ver datos antagónicos media un 
abismo. Veamos:

El Arenal Sound generará entre 2800 y 3000 puestos de 
trabajo. Es muy triste que se compare, o confunda, un pues-
to de trabajo con una jornada de trabajo. Las cifras más op-
timistas llegan a 700 personas contratadas para seís días.

El 10% de los “sounders” es extranjero, lo que potencia la 
imagen internacional de Burriana. Según la organización, 
solo el 2% de los “sounders” fueron extranjeros.

El impacto sobre el comercio de nuestra ciudad es muy 
positivo. Es cierto. Pero no se debe generalizar. Solo una 
pequeña parte de un sector (hostelería) se ha visto benefi-
ciado. Muchos comercios de Burriana no han notado el im-
pacto en absoluto. Además han proliferado los “comercios-
piratas”. Por cierto, seguimos a la espera de la anunciada 
auditoría, que esperamos sea realista, y que exista porque 
la del pasado año ni está ni se le espera.

El coste para el Ayuntamiento será mínimo. Si sumamos 
los gastos de seguridad, limpieza, alquiler de infraestruc-
turas a cargo del Ayuntamiento, reposición de mobiliario 
urbano, etc., ese mínimo es elevado pero a pesar de haber 
pedido los datos el PP aún no se ha dignado a informarnos 
o no le interesa.

Los representantes de los cuerpos de seguridad han dado 
el visto bueno. Aquí hay que acudir a un informe firmado 
por el Ingeniero Técnico Municipal y del Intendente Princi-
pal Jefe de fecha 01 de Agosto de 2012 (con mucho “soun-
ders” ya acampados), y los del resto de día no sabemos muy 
bien porque no están ni siquiera en el expediente, a pesar 
de que el alcalde se comprometió a hacer una inspección 
diaria. En el que si hemos podido leer, dice:

Las instalaciones correspondientes a los dos escenarios del 
recinto principal no se han finalizado, contrariamente a lo 

que señala el certificado aportado.

Varias salidas de emergencia “no existen” y otras están 
“llenas de piedras, rocas y un desnivel hacía una acequia”

Algunos elementos instalados no constan en ninguna docu-
mentación del expediente, lo cual ha desplazado accesos y 
eliminado salidas.

No se ha regularizado la totalidad del firme dentro del re-
cinto de conciertos.

Al menos en la zona de recepción no se dispone de instruc-
ciones de seguridad

No se han respetado los pasillos de paso y evacuación y se 
han podido sobrepasar los aforos, no habiéndose aplicado 
el protocolo que consta en el Proyecto presentado.

Desde CIUTADANS INDEPENDENTS PER BURRIANA apoya-
mos la celebración del Festival, y nos pusimos a disposición 
del equipo de gobierno para cualquier menester. Pero exigi-
mos que se cumpla la legalidad y no se vulnere esta a golpe 
de decreto. Nos preocupa mucho la falta de referencia algu-
na al camping ubicado en Jardines de la Malvarrosas, dado 
el limbo legal en que se encontraba. El reparto beneficios/
molestias debe ser más equitativo. 

Y rogamos encarecidamente que la información que se de 
tanto a los grupos políticos como a los ciudadanos de Bu-
rriana sea veraz. Y a poder ser, rápida. Al igual que el PP 
debe comprometerse a formar una comisión de seguimien-
to en la tramitación con una fecha límite alrededor del 15 de 
Julio donde se pueda comprobar que todo está en regla y no 
ir solucionando las irregularidades con la firma del alcalde 
tarde y mal.

También exigimos que estos “pecados de juventud” no se 
repitan en futuras ediciones.

Este mes, aunque en su mayoría han estado de vacaciones 
(en su actividad se nota poco), tambien tenemos PERLAS:

“La problemática de los olores procedentes del Matadero 
ha quedado corregida en gran medida” Javier “menos ol-
fato que un gato de escayola” Perelló. Debe referirse a la 
cercana localidad de les Alqueries, donde reside, porque en 
nuestra ciudad el nauseabundo olor sigue campando a sus 
anchas. Y los expedientes sin acabar. Y dando mas plazos.

“Es absolutamente urgente una reunión del Patronato del 
Museu de la Taronja” José Ramón “a buenas horas mangas 
verdes” Calpe. La reunión debería celebrarse en el mismo 
Museo, pero este carece de luz, teléfono y servicio de lim-
pieza. El alcalde-a-ratos reconoce que “se podría potenciar 
mas el Museo, pero haría falta un esfuerzo de promoción 
importante y no sabemos si se volverá a abrir”. No es la me-
jor postura para acudir a una reunión.  

“Es necesario que la Consellería de Cultura cumpla lo que 
prometió y de comienzo a las obras” Ana “promesas cum-
plidas” Montagut. Cuando acaben, si es que empiezan, con 
el Colegio Iturbi pueden seguir con la entrada del Colegio 
Penyagolosa y, si les sobra tiempo, pueden iniciar el Cole-
gio Cardenal Tarancón, que le recordamos debía estar fi-
nalizado, según sus propias palabras y tras “satisfactorias 
reuniones” para el curso que ahora empieza.

GRUPS MUNICIPALS



PLENS I JUNTES DE GOVERN

PLE ORDINARI 30/08/2012
El Ple aprova per unanimitat estimar la petició de El Ple 
aprova per unanimitat la determinació del complement 
de prestació econòmica en situació d’incapacitat tem-
poral del personal funcionari al servei de l’Ajuntament 
de Borriana.
El Ple autoritza per unanimitat la devolució de l’aval 
per import de 14.369,64 euros a favor de l’empresa 
Fomento Benicasim, SA, ingressat com a garantia del 
servei de manteniment de jardineria, neteja viària i 
de platges (contracte 2001), una vegada adjudicada la 
gestió a la unió temporal d’empreses (UTE) Burriana 
Fomento Benicasim, SA, i Jardinería y Riegos Azahar, 
SA.
El Ple autoritza per unanimitat les devolucions dels 
avals per import de 13.353.05 euros i 1.779,31 euros a 
favor de l’empresa Fomento Benicasim, SA, ingressats 
com a garantia definitiva i complementàries (95-96 i 
97) de la gestió del servei de recollida de residus sòlids 
(contracte 1993).
El Ple aprova per unanimitat l’estimació parcial del re-
curs de revisió interposat per Pedro Moreno Lozano i 
rectificació de l’error material de fet detectat en el càl-
cul de càrregues que cal assumir a la unitat d’execució 
C-2.3.
El Ple aprova per unanimitat la resolució per mutu 
acord del programa d’actuació integrada per al des-
envolupament de la unitat d’execució A-14.2 del Pla 
general d’ordenació urbana de Borriana i l’adjudicació 
de la condició d’agents urbanitzadors a Francisco En-
rique i Vicente Franch Ferrer, i a José Antonio Franch 
Gozalbo.
El Ple aprova provisionalment i per majoria, amb els 
vots a favor de PP (11) i l’oposició de PSOE i CIBUR 
(7+3), la part relativa a l’ordenació de la denomina-
da parcel·la de la Paperera de la modificació puntual 
núm. 31 del Pla general d’ordenació urbana, amb vista 
a l’esmena de les deficiències observades en l’informe 
del Servei de Planificació de Carreteres de la Generali-
tat de 29 de novembre de 2011.
El Ple aprova per unanimitat la cessió en ús a la mer-
cantil Iberdrola Distribución Eléctrica, SAU, d’una por-
ció de superfície del Teatre Payà per a ubicació d’un 
centre de seccionament individual d’electricitat.
El Ple aprova per unanimitat el compte general de 
l’exercici 2011.
El Ple aprova per majoria, amb els vots a favor de PP 
i PSOE (11+7) i l’oposició de CIBUR (3), l’expedient 
8/2012 de modificació del Pressupost municipal mit-
jançant crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, 
per a finançar un rènting de vehicle per a la Policia Lo-
cal per import de 3.000 euros mitjançant una disminu-
ció de despesa equivalent en la partida de reparació i 
manteniment de vehicles de la Policia Local.
El Ple queda assabentat per dació de compte dels 
acords adoptats per la Junta de Govern Local en 
les sessions realitzades entre els dies 17/07/2012 i 
20/08/2012, ambdós inclosos; així com de les resolu-
cions dictades per l’Alcaldia Presidència, que consten 
en la Secretaria Municipal, corresponents al període 
del 2/07/2012 al 29/07/2012.

Precs i preguntes
Mercedes Sanchordi pregunta a l’alcalde, José Ramón 
Calpe, què és Borriana Port Circuit i quina és la vincu-
lació de l’Ajuntament amb l’esmentat projecte. Respon 
l’alcalde, José Ramón Calpe.
Mercedes Sanchordi pregunta a l’alcalde, José Ramón 
Calpe, si hi ha alguna petició, conveni, acord munici-
pal o autorització que acredite l’empresa promoto-
ra del projecte Borriana Port Circuit per a fer ús de 
l’anagrama de l’Ajuntament de Borriana i anunciar i 
publicitar la disposició de terrenys municipals per a la 
seua activitat. Respon l’alcalde, José Ramón Calpe.
Mercedes Sanchordi prega a l’alcalde, José Ramón 
Calpe, que demane que l’empresa promotora de 
l’esmentada activitat retire el que teòricament no hau-
ria d’estar; o que els serveis jurídics de l’Ajuntament 
facen un informe en què quede clar que este ús és in-
degut. Respon l’alcalde, José Ramón Calpe.
Mercedes Sanchordi prega a l’alcalde, José Ramón 
Calpe, que intente aconseguir diners perquè el Museu 
de la Taronja puga continuar obert. Respon l’alcalde, 
José Ramón Calpe.
Javier Gual pregunta a Esther Pallardó si hi haurà més 
presència policial als poblats marítims, quan i com. 
Respon Esther Pallardó.
Manuel Royo pregunta a Ana Montagut quina és la 
causa que, a hores d’ara, no s’haja reparat el mur del 
col·legi Josep Iturbi; i si els pares i els xiquets han 
d’anar fent-se a la idea que aquest curs també tindran 
uns accessos inadequats. Respon Ana Montagut.
Manuel Royo pregunta a Ana Montagut quina és la data 
d’inici de les obres del col·legi Cardenal Tarancón i si ja 
han rebut la contestació al recurs de reposició interpo-
sat pel Consell Escolar a la Conselleria d’Educació en 
relació amb la supressió d’una unitat d’educació pri-
mària al col·legi Novenes de Calatrava, i la fusió de dos 
cursos (5é i 6é) del col·legi Cardenal Tarancón. Respon 
Ana Montagut.
Manuel Royo prega a Ana Montagut que no cesse de 
reivindicar els problemes que tenen els col·legis pú-
blics de Borriana, i que se solucionen al més prompte 
possible. Respon Ana Montagut.
María Dolores Aguilera sol·licita a Esther Pallardó 
aclariments sobre les actes de comprovació de l’Arenal 
Sound, perquè només se’ls ha facilitat la del dia 1 
d’agost. Li pregunta si sap on són les actes de compro-
vació que no consten en l’expedient. Responen Esther 
Pallardó i Javier Perelló. 

JUNTA DE GOVERN 6/08/2012
La Junta aprova el plec de clàusules tècniques i adLa 
Junta acorda advertir la funcionària V. V. F. en procedi-
ment disciplinari per incompliment d’horari i funcions.
La Junta acorda rectificar el punt segon de la part 
dispositiva de l’acord adoptat el 2 de juliol en relació 
amb l’adjudicació del contracte del servei de recollida 
d’animals de la via pública, a causa d’un error en el 
càlcul de la despesa corresponent al període des de la 
firma del contracte al desembre de 2012, que serà de 
8.951,85 euros (IVA inclòs) i no de 12.532,55 euros.
La Junta queda assabentada per dació de compte de 
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la sentència dictada pel Tribunal Superior de Justícia 
de la Comunitat Valenciana que estima parcialment el 
recurs d’apel·lació interposat per Urbanizadora Vista-
mar, SA, contra l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 
2 de març de 2006, en el qual es va aprovar el projecte 
de reparcel·lació de la UE-1 del sector SUR-R-1 (PRR-
1) del camí d’Artana. La sentència considera indeguda 
la inclusió dins de l’àmbit del projecte de reparcel·lació 
d’uns terrenys de 1.169,20 metres quadrats destinats 
a viaris i que no havien sigut objecte de prèvia progra-
mació.
La Junta requereix a R3 Recymed, SL, la documentació 
necessària per a la licitació de la concessió demanial 
per a la instal·lació de panells publicitaris, marquesi-
nes i senyalització institucional i comercial en béns de 
domini i ús públic de Borriana.
La Junta rebutja la sol·licitud formulada per Pedro 
Pascual Peris Andrés per a l’adquisició d’una parcel·la 
municipal situada entre els carrers de Migjorn, Tra-
muntana i Illes Columbretes (zona marítima) per no 
considerar-se el preu oferit adequat per a la seua alie-
nació.
La Junta ordena a Francisco Chiva Rovira el cessament 
immediat d’activitat dedicada a centre de gestió de re-
sidus perillosos procedents de vehicles al final de la 
seua vida útil i magatzem de ferralla que exerceix a 
l’avinguda de l’Argent, núm. 66.
La Junta sol·licita a la Conselleria de Turisme, Cultu-
ra i Esport ajuda econòmica per a augmentar els fons 
de les biblioteques i agències de lectura públiques de 
Borriana.
La Junta estima parcialment la sol·licitud de devolució 
de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica (IVTM) 
efectuada per Manuel Burdeus Puchol.
La Junta estima la sol·licitud de devolució de l’IVTM 
efectuada per Sociedad Cooperativa Industrial de 
Transportes San Blas, CV.
La Junta estima el recurs de reposició contra liquida-
cions de l’impost sobre l’increment del valor dels te-
rrenys interposat per Carmen Granell Cotanda.
La Junta rectifica les liquidacions de taxes urbanes de 
Caja de Ahorros de Galicia a NCG División Grupo In-
mobiliario SL, de Industrias de Suministros Generales 
2002 SL a Banco Popular, de Gheorghe Lucian a Valen-
tín Tortosa i de Javier Constantino Constantin Aragón a 
Unión de Créditos Inmobiliarios SA.
La Junta aprova la derivació per afecció al pagament 
de l’impost sobre béns immobles de Mamouni Maha-
mmed a Bizkaia Kutx Aurrezki i de Consuelo Lozano 
Salazar, Catinca Dumitru i Bondoc Costel a Unión de 
Créditos Inmobiliarios SA. 
La Junta rectifica la sol·licitud de devolució d’ingressos 
indeguts de l’impost sobre béns immobles de natura-
lesa urbana efectuada per José Gallach Pla.
La Junta aprova la proposta de devolució d’ingressos 
de taxes per serveis de joventut a diversos interessats.
La Junta aprova la sol·licitud de fraccionament de deu-
te sol·licitat per Yerai Pastor Abaso.
La Junta aprova la proposta de reconeixement 
d’obligacions per import superior a 3.000 euros.

La Junta aprova despeses per import superior a 3.000 
euros.
La Junta declara caducat i arxiva sense més tràmit 
l’expedient de restauració de legalitat urbanística in-
coat a Francisco Vicente Mas Sales per infracció urba-
nística.
La Junta incoa a Rosa María Mas Sales i Francisco Vi-
cente Mas Sales expedient per a la restauració de la 
legalitat urbanística infringida per execució d’obres 
sense prèvia llicència al polígon 25, parcel·la 292, de la 
carretera Campanilles-Marge.
La Junta ordena a María Isabel i Miguel Ángel Morte 
Parra la demolició d’obres executades sense llicència 
al polígon 24, parcel·la 42, del camí Marge-camí Llom-
bai i els incoa expedient sancionador per presumpta 
infracció urbanística.
La Junta autoritza a Vivendas Eriste, SL, la distribució 
de l’afecció real (càrrega urbanitzadora) corresponent 
a la parcel·la M-43 del sector SUR-T1 Sant Gregori.
La Junta concedeix llicència d’obres a Valencia a Ca-
ballo, SL.

JUNTA DE GOVERN 13/08/2012
La Junta ordena l’arxivament d’actuacions seguides 
per possible incompliment d’horari contra l’empleada 
pública municipal i treballadora familiar A. V. R. des-
prés del seu cessament com a interina el 31 de juliol, 
a causa de la cobertura definitiva de la plaça per una 
funcionària de carrera, per mitjà del procediment le-
galment establit.
La Junta classifica les proposicions presentades en 
contractació del servei de desratització i desinfecció en 
dependències i terme municipal de Borriana i reque-
reix la mercantil Winton Ibérica, SA, que ha obtingut la 
màxima puntuació, perquè presente la documentació 
pertinent.
La Junta desestima la sol·licitud de devolució de part 
de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica (IVTM) 
efectuada per diversos interessats.
La Junta estima la sol·licitud de devolució del rebut de 
l’IVTM efectuada per Francisco José Llopis Llopis.
La Junta desestima el recurs de reposició contra liqui-
dació de l’impost sobre l’increment del valor dels te-
rrenys de naturalesa urbana interposat per Compañía 
de Estacionamiento La Plana, SL.
La Junta rectifica les liquidacions en taxes urbanes de 
Caja de Ahorros de Galicia a NCG División Grupo Inmo-
biliario SL, de M. Royo Murillo a Caixa d’Estalvis del 
Mediterrani i d’Abdelhamid Hamdan a Bankia SA.
La Junta estima la proposta d’aprovació de liquidacions 
de taxes urbanes a Promival, SL.
La Junta rectifica el subjecte passiu en liquidacions de 
l’impost sobre béns immobles de naturalesa urbana 
de Caleta Conimar SL a Evaristo Portillo Aguilar, Ju-
lio Díaz Maceda, Ignacio Luis de Miguel Solís i Eduardo 
Velasco López.
La Junta desestima la sol·licitud de fraccionament de 
deute sol·licitada per Félix González Doñate.
La Junta declara caducat i arxiva sense més tràmit 
l’expedient de restauració de legalitat urbanística in-
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coat a Vicente Adsuara Violeta, i li incoa nou expedient 
per obres al polígon 4, parcel·la 293.
La Junta inicia actuacions d’execució subsidiària a cà-
rrec de Grupo Evoluciona Construcción i Promoción In-
mobiliaria, SL, per a restablir la legalitat urbanística 
infringida a l’edifici situat a la ronda de la Panderola, 
núm. 35.
La Junta concedeix llicències d’obres a Luis Molnar, Vi-
cente Pascual Castillo Daudí, María José Martí Vicent, 
María Pilar Sorribes Ayora, Cristian Monserrat López, 
Josefa Ramos Rubert i Construcciones Enrique Canós, 
SL.

JUNTA DE GOVERN 20/08/2012
La Junta autoritza la devolució de 466,25 euros a la 
mercantil Extintores Cano Lopera, SL, ingressats com 
a garantia de la prestació del servei de conservació i 
manteniment de les instal·lacions de protecció contra 
incendis a Borriana durant el període comprés entre l’1 
de gener de 2009 i el 13 de novembre de 2011.
La Junta acorda deixar sense efecte l’acord de 30 de 
juliol de 2012 de resolució de la concessió del quiosc 
del camí d’Onda, una vegada fet efectiu per part del 
titular el pagament de 5.000 euros, corresponents al 
cànon concessional de la segona anualitat, i després de 
la sol·licitud de l’esmentat titular.
La Junta estima la sol·licitud de devolució de part pro-
porcional de taxes urbanes per cessament d’activitat 
efectuada per Berta Civera Esteve.
La Junta aprova la relació 4/2012 de sol·licituds de de-
volució de part proporcional de l’impost sobre vehicles 
de tracció mecànica.
La Junta desestima el recurs de reposició contra liqui-
dacions de l’impost sobre béns immobles interposat 
per l’Agrupació Borrianenca de Cultura.
La Junta aprova la derivació per afecció al pagament 
de l’impost sobre béns immobles de naturalesa urbana 
de Dosdá Pal SL a Inmuebles Alameda 34 SL, de Javier 
C. Constantin Aragón a Unión de Créditos Inmobiliarios 
SA EFC, de Sotoblanco Valencia SLU a Servihábitat XXI 
SAU i de Hamdan Abdelhamid i Francisco M. Royo Mu-
rillo a Bankia SA.
La Junta estima la sol·licitud de fraccionament de pa-
gament efectuada per María Moreno Torres.
La Junta aprova la regularització de saldos comptables 
(correcció col·lectiva de drets reconeguts pendents 
d’anys 2005-2006).
La Junta aprova despeses per import superior a 3.000 
euros.
La Junta concedeix llicències d’obres a Carlos Cano 
Heras, Joaquín Albert Peris, Óscar Navarro Domingo, 
Manuel Cabezas Barea i Regina Archelos Olaria. 

JUNTA DE GOVERN 27/08/2012
La Junta adjudica a la mercantil Electronic Trafic, 
SA, després d’haver obtingut la màxima puntuació, 
el contracte del servei de manteniment i conservació 
d’instal·lacions semafòriques de Borriana per un im-
port anual (IVA inclòs) de 22.964,48 €, incloses les mi-
llores següents:

 1. Instal·lació nova camí d’Onda/Manuel Cubero 

Giner/Vte. Sales Musoles.
2. Modificació semafòrica encreuament ronda  

Pere IV / camí Llombai.
3. Modificació semafòrica encreuament avinguda 

Jaume I (Iturbi).

4. Reducció termini de resposta per a l’atenció 
avaries (10 hores).

Així mateix, la Junta acorda autoritzar i disposar la 
despesa de 7.654,84 € (IVA inclòs), corresponent al pe-
ríode des de setembre fins a desembre de 2012, amb 
càrrec al vigent pressupost municipal.
La Junta adjudica a la mercantil Buraudio, SL, després 
d’haver obtingut la màxima puntuació, el contracte del 
servei d’auxiliars a l’àrea de Cultura de l’Ajuntament de 
Borriana per l’import anual de 57.423,72 (IVA inclòs), i 
autoritza i disposa la despesa de 19.141,24 € euros (IVA 
inclòs), corresponent al període de setembre a desem-
bre de 2012, amb càrrec al vigent pressupost munici-
pal.
La Junta estima la sol·licitud de devolució de part pro-
porcional de taxes urbanes per cessament d’activitat 
efectuada per Dolores Soler Botons.
La Junta aprova la liquidació en concepte de taxes per 
utilització privativa o aprofitament especial de la via 
pública corresponent al segon trimestre de 2012 a cà-
rrec d’Iberdrola Distribución Eléctrica SAU, Iberdrola 
Comercialización de Último Recurso SAU i Iberdrola 
Generación SAU.
La Junta aprova la relació 5/2012 de sol·licituds de de-
volució de part proporcional de l’impost sobre vehicles 
de tracció mecànica.
La Junta estima parcialment la sol·licitud de devolució 
d’ingressos en concepte de l’impost sobre béns immo-
bles i taxes urbanes efectuada per Urbanización Costa 
Norte, SL.
La Junta aprova la relació 2/2012 de liquidacions 
d’alta de l’impost sobre béns immobles (expedients 
d’inspecció).
La Junta estima la sol·licitud de fraccionament de pa-
gament de deutes efectuada per David González Parri-
lla.
La Junta estima el recurs de reposició interposat per 
Juan Bautista Palomero Montoya i declara prescrita la 
infracció urbanística comesa a les Terrasses, núm. 31.
La Junta desestima el recurs de reposició interposat 
per Purificación Jiménez Braceros i proposa, com a 
mesura de restauració de la legalitat urbanística vul-
nerada, la demolició d’obres realitzades a la parcel·la 
33, polígon 40, al camí d’Artana.
La Junta incoa a José L. Fenollosa Ramos i altres expe-
dient de restauració de legalitat urbanística vulnerada 
per execució d’obres sense prèvia llicència al camí Vell 
de València, núm. 20.
La Junta declara caducat i arxiva sense més tràmit 
l’expedient sancionador incoat a Esteban Ortells Fe-
rrer per infracció urbanística a la parcel·la 214, polígon 
23, del camí de Ballester i li incoa nou expedient per 
execució d’obres sense prèvia llicència.
La Junta concedeix llicència d’obres a Gas Natural Ce-
gás, SA.
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TELÈFONS D’INTERÉS
CENTRES OFICIALS
Ajuntament de Borriana................ 964 51 00 62
 964 57 02 02
Tinència Alcaldia Port.................... 964 58 70 78
Policia Local.................................. 964 51 33 11
Guàrdia Civil................................. 964 59 20 20
Jutjat............................................. 964 51 01 87
Serveis Socials.............................. 964 51 50 14
Casal Jove..................................... 964 59 16 92
Biblioteca Municipal..................... 964 03 39 61
Oficina Activitats Culturals........... 964 83 93 17
P. Poliesportiu M............................ 964 59 10 02
Piscina Municipal.......................... 964 59 14 00
INSS............................................... 964 51 28 54
Agencia Empleo y Desarrollo.......... 964 03 30 37
Ecoparc Municipal......................... 902 10 89 98
Centre Activitats Polivalents......... 964 51 25 25
 964 51 50 14
CEAM (C. Especialitzat d’At.al Major)... 964 59 14 15
ADI Servei d´atenció a la infáncia.......... 964 03 32 08
(de 0 a 3 anys, de 9 a 14 hores)             630 71 70 97
COL·LEGIS
CP Vilallonga................................ 964 55 84 90
CP Roca i Alcaide.........................  964 51 69 50
CP Penyagolosa............................  964 51 53 00
CP Iturbi.......................................  964 51 29 73
CP Novenes de Calatrava.............  964 59 28 73
CP Cardenal Tarancón..................  964 51 83 79
Col·legi Salesià.............................  964 51 02 50
Col·legi Illes Columbretes.............  964 51 63 62
Col·legi Villa Fàtima.....................  964 51 25 18
Col·legi Consolació.......................  964 51 02 93
IES Jaume I...................................  964 51 04 25
IES Llombai..................................  964 59 15 32
Centre Educació Especial............. 964 51 68 35
Escola Permanent d’Adults..........  964 59 10 01
Guarderia Infantil........................  964 51 02 41
Escola de la Mar..........................  964 58 61 60
Escola Taller................................. 964 51 03 61
CME Rafel Martí Viciana................ 964 03 32 30
ASSISTÈNCIA SANITÀRIA
Centre de salut.............................. 964 39 07 50
Urgències...................................... 964 39 07 60
Cita prèvia..................................... 964 39 07 50
Centre de Salut Port...................... 964 58 56 16
CSI Novenes (cita prèvia).............. 964 55 87 00
CSI Novenes (urgències)................ 964 55 87 01
Hospital General Castelló.............. 964 72 65 00
Hospital de la Plana...................... 964 35 76 00
Ciutat Sanitària La Fe.................... 96 386 27 00
Centre de P. Familiar...................... 964 39 07 57
Salut mental.................................. 964 39 07 56
Creu Roja....................................... 964 51 76 07
Hospital La Magdalena.................. 964 24 44 00
Hospital Provincial......................... 964 35 97 00
DIVERSOS
Cementeri...................................... 964 51 01 49
Centre Alq. Sta. Bàrbara................ 964 51 00 93
Junta Local Fallera......................... 964 51 62 17
Ràdio Taxi...................................... 964 51 01 01
Centre Cultural La Mercé............... 964 51 00 10
Parc Comarcal Bombers................ 085
Estació RENFE............................... 964 51 14 80
Magatzem Municipal..................... 964 51 87 12
Mercat Municipal........................... 964 51 07 37
Sindicat de Regs............................ 964 51 45 51
Cambra Agrària (Consell Agrari).... 964 57 06 08
FACSA............................................ 964 51 28 00

FARMÀCIES DE GUÀRDIA SETEMBRE

LLORIS   4  14 24
Barranquet, 22
MEDINA   5 15 25
Finello, 15
MUÑOZ   6 16 26    
Camí d’Onda, 41
PEIRATS   7 17 27 
La Tanda, 22
TERRÁDEZ   8 18 28
Fdco. Gcía. Lorca, 19
VERNIA   9 19 29  
Progrés, 17
ALMELA   10 20 30    
Raval, 28
DOMÉNECH   1 11 21
Maestrat, 28
FONT DE MORA   2 12 22
Sant Vicent, 6
GASCÓ   3 13 23
Pl. de les Monges, 12
PORT: BARBERÁ

ESTE CALENDARI ESTÀ SUBJECTE A VARIACIONS

DEFUNCIONS

Concepción Boix Mut

Elia J. Dolores Fortea Belenguer

Manuel Abad Marín

Vicenta Enrique Francisco

Manuel Masip Segarra

Dolores Garces Aparici

Dolores Edo Polo

Josefa Juárez Sánchez

Mª Del Carmen Chabrera Bort

Aureliano Pérez Pinedo

Juan Borillo Ferrer

Elena Vilanova López

Vicente Pascual Melia Gómez

Gabriel Cayetano Alvira

Josefa Luis Almiñana

Teresa Solsona Diago

José Palomero Marco

José Antonio Llopis Cruz

José Llorach Romero

NAIXEMENTS

David Vidal Ruiz, de David i Pamela

Alejandra Villanova Sanahuja, d’Ángel i Mercedes

Adriana Herrero Almagro, d’Alexis i Vanesa

Julia Serrano García, de Jaime i Cristina

Héctor Garrido Gallego, d’Héctor Gabriel i Sonia

Jordi Ribes Barrionuevo, de Roger i Esther

Alba Ramos Garcés, de David i María Amparo

Nekane Carda Manrique, de José Pedro i Mª Dolores

David Marian Iosub, de Marian i Elejan Alexandra

Saray Morales Fabra, de Antonio i Sonia

(†Yasmina Morales Fabra, de Antonio i Sonia)

Claudia Martínez Castro, de Sergio i Leticia

Leo Casas Rodríguez, de Raúl i Raquel

Nerea Peris Núñez, de Jorge i María

Adriana Meliá Tormos, de Héctor i Berta

Ayoub El Asri Azzouz, de Mohamed i Fátima

Pau Godos Segarra, de Mauricio i Ibana

Biel Godos Segarra, de Mauricio i Ibana

Pablo Soler Villanova, de Ricardo i Vanessa

Amira El Arnouki, de El Hassan i Samia

Nuria Sierra Peris, de David i Silvia

Amira Fathallah, de Abdelhadi i Zinab

Arnau Aymerich Silvestre, d’Alejandro i Miriam

Lucía Serrano Ayza, d’Ildefonso i Zaida

Adrián Chust Asensio, de David i Silvia

Rocío Daza Ventura, de Cayetano i Elena

MATRIMONIS

Narciso Ramón Navarro i Lorena Martínez Sebastiá

Sebastián Moreno Punzano i Mª Ángeles García Pérez

El Houssine Kherchouch i Marta Sanchis García

David Famiglietti Murcia i Elena Rica

José A. Mercado Molina i Verónica Ferrando Salvador

Fco. José Collado Tomás i Mª Carmen Sendino Cerezo

Manuel Llopis Llopis i Davinia Ochando Gascó

Richard Alan Moors i Esther Rodrigo Encinas

Cristian Almagro Martí i Annemarie Urian

Rubén D. Saldivia Suárez i Mª Dolores Buforn Tena

José Luis García Vela i Ester Gil Abad

Pedro Molina Bastan i María Gallén Balfagó

David Burgillos Cañizares i Andrea Rodrigues Dos Santos

81

76
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80

85

87

82

62

58

79

86

86

55

82

83

92

46

72

85



HORARI AUTOBÚS BORRIANA · PORT · GRAU / BORRIANA · VILA-REAL · CASTELLÓ

MUSEU DE LA TARONJA WEBS MUNICIPALS

Eixida de Borriana Port Grau

*6.30 Port - Grau
*7.20 Grau - Port - Ratlla

8.20 Port - Grau
9.20 Grau - Port

10.20 Port - Grau
11.20 Grau - Port - Ratlla
12.20 Port - Grau
13.20 Grau - Port
15.20 Grau - Port
16.20 Port - Grau
17.20 Grau - Port - Ratlla
18.20 Port - Grau
19.20 Grau - Port
20.20 Grau - Port - Ratlla
21.20 Grau - Port

Horaris: Borriana - Renfe - Alqueries
*6.30 Renfe
*8.20 Renfe

*10.20 Alqueries - Renfe
*12.20 Alqueries - Renfe
*15.20 Alqueries - Renfe
*19.20 Alqueries - Renfe
*21:20 Renfe

Horaris fins al cementeri
10.20 12.20 16.20 18.20

Horaris fins a la Ratlla
7.20 11.20 17.20 20.20

Borriana - Alqueries - Santa Bàrbara
7.30 11.30

Només dimarts dia de mercat

Línia Borriana - Vila-real - Castelló

Eixides BORRIANA
cap a Castelló per Vila-real

Eixides CASTELLÓ
cap a Borriana per Vila-real

  6.30           14.15
  7.15           15.15
  8.15           16.15 
  9.15           17.15
10.15           18.15
11.15           19.15
12.15           20.15
13.15   

  6.30           14.15
  7.15           15.15
  8.15           16.15 
  9.15           17.15
10.15           18.15
11.15           19.15
12.15           20.15
13.15           21.15
14.15

       6.30          13.15
  7.15           14.15
  8.15           15.15 
  9.15           16.15
10.15           18.15
11.15           20.15
12.15           

      7.00           14.15
  8.15           15.15
  9.15           16.15 
10.15           17.15
11.15           19.15
12.15           21.15
13.15  

       8.00           14.00
   9.30           16.00
 11.00           18.00 
 12.30           20.00

       8.45          15.00
     10.15          17.00
     11.45          19.00
     13.15          21.00

TOTS ELS AUTOBUSOS TENEN PARADA 
A L’HOSPITAL DE LA PLANA

DISSABTES

DIUMENGES I FESTIUS

* No circula diumenges i festius

Eixides Plaça Generalitat

Obert tot l’any
HORARI Dilluns tancat

De dimarts a dissabte de 10 a 13 i de 16 a 20
Diumenges i festius de 10 a 14
C/ Major, 10 – 12530 Borriana

Telèfon 964 51 54 15

www.burriana.es
www.burrianaturismo.com

www.smeburriana.com
www.cmeviciana.org

www.cardenaltarancon.org
www.burrianacultura.es

www.bibliotecaspublicas.es/burriana
www.casaljove.com

TEMPERATURES I PRECIPITACIONS

JULIOL AGOST

Dia 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26 27 28 29 30 31 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16

Màx. 30,5 28,5 28,5 29,5 32,5 32 29,5 31 28,5 29 29 30 30 31 30 30 30,5 30,5 30 29,5 30 30 30,5 31 30 31 31 31 35 30 30,5 31,5 35

Mín. 21 18 18 18 19 18 18 20 19 19 19 19 19,5 20 20 23 21,5 21 21 21 20 21 20,5 20 20 19 20 22 22 21 21 20 20,5

Pre.

* DADES FACILITADES PEL SINDICAT DE REGS DE BORRIANA

AGENDA




